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Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin şehir 
genelinde yürüttüğü 
projeler, şehri gele-
ceğe taşıyor. Sadece 
alt ve üstyapıda de-
ğil, kültürden, spora, 
sosyal projeler diğer 
alanlara ortaya 
konulan projelerle 
Konya’da 7’den 70’e 
tüm vatandaşın ihti-
yacına göre hizmet 
sunuluyor.
n HABERİ SAYFA 3'TE

KONYA İL BAŞKANLIĞIAhmet ARSLAN
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30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMIMIZ KUTLU OLSUN.

DIVARCI: TÜRK TARIHI 
YENIDEN YAZILMALI! 

Konya Aydınlar Ocağı’nda Endülüs Tarihi ve 
İslâm Medeniyetini anlatan Araştırmacı Yazar 
İbrahim Dıvarcı, tarihin batılı hegemonyadan 
kurtarılması gerektiğine dikkat çekerek, ‘Tarih 
yeniden yazılmalı’ dedi.  n HABERİ SAYFA 7'DE

‘ALLAH KORKUSU OLAN 
HERKES YÖNETEBILIR’

PANKOBİRLİK Genel Başkanı Ramazan 
Erkoyuncu, Genç MUSİAD Konya Şube-
si’nin programına konuk olarak gençlere 

önerilerde bulundu. Erkoyuncu içinde Allah 
korkusu olan herkesin kurum yöntebileceği-

ni söyledi.  n HABERİ SAYFA 4'TE

TEPKILER BILE DURUMU
DEĞIŞTIRMEYE YETMEDI

İsrail’in ürünlerine yer verdiği gerekçesiyle 
Tarım Kredi Kooperatif Market zincirine 

Konya STK Platformu tarafından tepki gös-
terilmişti. Olayın üzerinden 1 ay geçmesine 
rağmen sonucun değişmemesi dikkatlerden 

kaçmadı.  n HABERİ SAYFA 8'DE

Yeni eğitim öğretim yılına yaklaşık bir hafta kaldı ancak uzmanlar yalnızca okula yeni başlayacak öğrencilerin değil, 
tüm öğrencilerin okula hazırlık yapması gerektiğine işaret ederek, hazırlığın 3 aşamada olması gerektiğine işaret etti

HAZIRLIK 
3 AŞAMALI

OLMALI     
Uyum sürecin-
de çocukların 3 

aşamalı olarak ha-
zırlık sürecinden 
geçmesi gerekti-
ğine dikkat çeken 
Prof. Dr. Firdevs 
Güneş, “Hazırlık 

fiziksel, zihinsel ve 
psikolojik olmalı. 
Aileler çocuklara 
okulla ilgili güzel 
anılarını aktarıp 

okula birlikte ha-
zırlanarak süreci 
onlar için daha 

kolay hale getire-
bilir.” dedi.

ALIŞVERİŞ 
DEYİP 

GEÇMEYİN!
Çocuklarla 

İletişim ve Çocuk 
Eğitimi Uzmanı 

ve Sosyolog 
Songül Karaman 

da keyifle yapılan 
bir okul alışveri-

şinin bile öğ-
rencileri olumlu 

yönde etki edebi-
leceğini vurgu-
ladı. Karaman, 
ayırca “Çocuk-
lara kendilerini 

ifade etme fırsatı 
verin.” dedi. 

n HABERİ 
SAYFA 5'TE

Konyaspor'da 
kombine çılgınlığı! 

SÜ’den implantta 
çığır açan buluş!

2024-2025 sezonu için çıkardığı kombineleri en 
uygun fiyattan satışa sunan yeşil beyazlıların şu 
ana kadar 23 bin civarı rakama ulaştığı belirtildi. 

Rakamlarda artış bekleniyor.  n HABERİ SAYFA 12'DE

Selçuk Üniversitesi akademisyenleri TÜBİTAK 
destek projesiyle yumurta ve tavuktan elde ettik-
leri proteinlerle diş implantı tedavisinde önemli 

bir buluşa imza attı. n HABERİ SAYFA 6'DA

‘Şehri insanın aynası olarak görüyoruz’ ‘Sarı altın’ üreticisi fiyat beklentisinde! 
Karatay Halk Gününde 
vatandaşlarla bir araya 
gelen Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, şehre 
hizmet edenlerin ruhlarını 
yönettikleri şehirlere yan-
sıttıklarını ifade ederek 
şehri insanın aynası 
olarak gördüklerini dile 
getirdi. n HABERİ 
SAYFA 5'TE

TÜİK’e göre 2022 yılında 
Türkiye’nin çerezlik kabak 

ekiminin yarısından fazlası 
Konya’da yapıldı. Çumra 
Kabak Üreticileri Birliği 

Başkanı İlhami Sayaner, 
hasat öncesi yaptığı değer-
lendirmede fiyatın en az 140- 

160 TL olarak belirlenmesini 
gerektiğini belirtti.
n HABERİ SAYFA 4'TE

Prof. Dr. Ayhan, Turizm 
Fakültesi’nin dekanı oldu 

Selçuk Üniversitesi İletişim 
Fakültesi akademisyenle-
rinden Prof. Dr. Bünyamin 
Ayhan, Turizm Fakültesi’nin 
yeni dekanı olarak göreve 
başladı. 
n HABERİ SAYFA 7’DE

06 Dolandırıcılara 
yeni engel geldi     08 Yunak’taki eyleme

Bektaş’tan destek!06 Saman balyaları
küle döndü!            07 Bisiklet yolunda

açık ara öndeyiz       

Uyum süreci 
evde baslamalı

Ailelere büyük sorumluluk düşüyor

“

“

Prof. Dr. Firdevs Güneş

Songül Karaman

Her alanda yatırım, şehre değer



HABER-İLAN2 29 AĞUSTOS 2024

Bir zamanlar Filistin’e kom-
şu olan küçük bir ülkede krallık 
seçimi yapılacaktı. Kral olmak is-
teyen adaylar yavaş yavaş ortaya 
çıkmaya başlıyorlar, kendilerini 
tanıtıyorlar, aynı zamanda ça-
lışmalar yaparak en yüksek oyu 
alarak kral olmanın yollarını arı-
yorlardı. Kral olma yolunda iddialı 
olan biri vardı. Daha önce bir süre 
kral yardımcılığı görevinde bulun-
muştu. Krallık koltuğuna oturmak 
için planlar, programlar yapıyor, 
herkesle görüşüyor, kendisine 
olan desteği arttırmaya çalışıyor, 
çevresindeki herkesi kendisi için 
çalışmaya ikna etmenin yollarını 
arıyordu. 

Bu amaçla güvendiği bazı kişi-
leri evine davet ediyor, istişareler 
yapıyor, nasıl hareket edileceği 
konusunda görüşlerini alıyordu. 
Krallığı garantiye almak için hiçbir 
boşluk kalmamasına özen göste-
riyor, bazı kişilerle eski tarihler-
de yaşadığı kırgınlıkları ortadan 
kaldırmak için yoğun çaba sarf 
ediyordu. Ne olursa olsun krallık 
koltuğuna oturmalıydı. Amacına 
ulaşmak için ne gerekiyorsa ya-
pılmalıydı. Tekrar tekrar düşünü-
yor, projeler oluşturuyor, eksik- 
noksan bir husus kalmaması için 
olanca dikkat ve titizliğini sergili-
yor, gece gündüz demeden üstün 
bir gayret ortaya koyuyordu. 

Faaliyetler aksamadan yürü-
tülüyordu. Bir gün, yıllardan beri 
yakından tanıdığı ve güvendiği sa-
rayda görev yapan bir kişiyi, tele-
fon ederek evine davet etti ve gece 
23.00 den sonra gelmesini rica 
etti. Olabildiğince nazik ve kibarca 
yapılan bu davete elbette icabet 
etmek gerekirdi. Davet edilen şa-
hısta öyle yaptı ve hiç düşünme-
den daveti kabul etti. Zaten bil-
mediği bir kişi değildi kral adayı... 
Onunla ilgili düşünceleri müspetti. 
Yıllardır tanıyordu, o güne kadar 
herhangi bir yanlışına şahit olma-
mıştı. Kararlaştırılan gün ve yerde 
saat 23.30 da bir araya gelindi. 6 
saat süren bir görüşme yaptılar. 
Bu kadar zaman içinde neler ko-
nuşulmaz ki. Siyasi, güncel bütün 
gelişmeler değerlendirildi. Söz 
döndü dolaştı, krallık mevzuuna 

geldi. Gelmesi de mukadderdi. 
Davet özellikle onun için yapıl-
mıştı. Daveti yapan ev sahibi kral 
adayı, misafirine çok özen gös-
teriyor ve birbiri ardınca iltifatlar 
yağdırıyordu. “Ben dörtlü fotoğ-
rafa çok önem veririm. Bu dörtlü 
fotoğrafta görmek istediğim birisi 
de sensin” diyordu. “Sen yuka-
rı makamlara layıksın” diyordu. 
“Senin ve ailenizin benim yanımda 
özel bir yeriniz var” diyordu. Ve 
daha neler neler… Dörtlü fotoğraf 
dediği şüphesiz kral yardımcılı-
ğı pozisyonu idi ve kral seçildiği 
takdirde misafirini o göreve ge-
tireceğini söylüyordu. Gece epey 
ilerlemişti. Artık krallık mevzuu 
rahatça konuşuluyordu. Bu arada 
bir sıkıntısını iletti kral adayı misa-
firine… “Ahsen Beyle görüşmem 
lâzım ama o bana tavırlı, benimle 
görüşmez, senin onunla aran iyi, 
benimle görüşmesini sağlar mı-
sın?”

Görüşme yapmak istediği kişi 
seçim kurulunda görev yapıyordu. 
Kral adayı beyefendinin ne yapıp 
edip onunla görüşmesi, desteğini 
alamasa bile düşmanlığını berta-
raf etmesi gerekiyordu. Bu konu, 
önünde büyük bir engeldi. Birkaç 
yıl önce tesadüfen bir programda 
bir araya gelmişlerdi ama ondan 
çok sert bir karşılık görmüştü. 
Ahsen Bey, şimdi kral adayı olan 
beyefendiyi açıkça kovmuştu ya-
nından… Kendiliğinden nasıl olur 
da görüşmek için adım atardı. 
Buna cesareti yoktu. Vereceği tep-
kiyi ölçemiyordu. Kral yardımcılığı 
yaptığı dönemde onun yakın ak-
rabası olan bir şahsa karşı yaptığı 
hatanın üzerinden yıllar geçmiş 
olmasına rağmen bir türlü unutul-
mamıştı. Kendisinin yapacağı her 
türlü girişimin başarısızlıkla neti-
celeneceğini hatta daha da olum-
suz hale geleceğini düşünüyordu. 
Bu iş hallolmaz ise krallık elden 
gidebilir, seçim kurulundan aday-
lığını bile iptal ettirebilirdi. Onun 
için, bu işi kesin olarak halletmesi 
gereken bir aracıya ihtiyacı vardı. 
Bu geceki misafiri bu iş için tam 
biçilmiş kaftandı.  Onların samimi-
yet derecelerini, ailecek birbirlerini 
sürekli ziyaret ettiklerini, aynı sivil 

toplum çatısı altında 
faaliyette bulundukla-
rını hatta aynı cema-
ate bağlı olduklarını 
biliyordu. Onun için 
bu işi ancak bu geceki 
misafir halledebilirdi. 

Misafir, kral adayı 
beyefendinin böyle bir 
görevi kendisine tevdi 
etmesi karşısında hiç 
düşünmeden, “tamam 
Ahsen Beyle ben gö-
rüşürüm” diyerek cevap verdi. 
Her şey kral adayının düşündüğü 
ve planladığı gibi gidiyordu. Bu 
gece kendisi için oldukça bereketli 
olmuştu. Misafirinin hem gönlünü 
fethetmiş, açık desteğini ve yar-
dımlarını almış hem de kafasını ve 
gönlünü rahatsız eden durumdan 
kurtulmak, rahatlamak için büyük 
bir engeli aşmanın adımını atmış-
tı. 

Birkaç gün içinde, o geceki mi-
safirinden beklediği müjdeli haber 
geldi. Görüşme ayarlanmıştı. As-
lında hiçte kolay olmamıştı. Ahsen 
Beye durum iletilince beklenildiği 
şekilde çok sert bir tepki vermiş, o 
şahısla asla görüşmeyeceğini be-
yan etmişti. Ancak aracılık yapan 
kişi pes etmemiş, ne yapıp etmiş, 
2 saati aşkın bir uğraşıdan sonra 
görüşeceğine, hatta görüşme sı-
rasında kırıcı davranmayacağına 
dair söz almıştı. Kral adayı beye-
fendi, gelen habere çok sevinmiş, 
vakit kaybetmeden görüşmeyi 
yapmış ve beynini kemiren bir 
sorun halledilmişti. Görüşmeden 
sonra, birkaç gün önceki gece 
sabaha kadar beraber oldukları ve 
görüşme işini ayarlayan dostunu 
aramayı da ihmal etmedi ve yarar-
lı bir görüşme yaptıklarını beyanla 
tekrar tekrar teşekkürlerini iletti. 

Bu olay, kral adayı ile kendisini 
Ahsen Beyle görüştüren şahsı bir-
birlerine daha da bağlamış, sami-
miyetleri ve güvenleri artmış, iyice 
yakınlaşmışlar ve gerçek bir dost 
olmuşlardı. Artık her gün görüşü-
yorlardı. Görüşmedikleri, istişare 
yapmadıkları, birbirlerini arama-
dıkları gün geçmiyordu. Öylesine 

yakınlaşmışlardı ki, 
kral olduktan sonraki 
günlerin planlarını bile 
yapıyorlardı. Kral ada-
yı, Ahsen Bey mesele-
sinin halledilmesinin 
rahatlığı içinde kimleri 
yanına alacağını, kim-
leri saf dışı bırakaca-
ğını dahi anlatıyor ve 
dostunun görüşlerine 
müracaat ediyordu. 
Sürekli bir beraberlik 

aksamadan, ara vermeden devam 
edip gitti.

Nihayet seçim günü geldi. 
Seçime katılan üç kişi vardı. İddi-
alı olan beyefendi seçim sonuçları 
açıklanmadan dostunu arayarak 
seçim kurulunda görev yapan 
Ahsen Beyden bilgi almasını rica 
etti. Tamam dedi dostu ve hemen 
aradı, konuştu ve beyefendiye ge-
rekli bilgiyi iletti. İşler istediği gibi 
yürüyordu. Bir gün sonra sonuç-
lar açıklandı. Beyefendi seçimi ka-
zanmış krallık koltuğuna oturmayı 
hak etmişti. Göreve başlama günü 
gelmişti. İlk aklına gelen yine sa-
rayda görev yapan o dostu oldu. 
Nasıl hareket edelim, nasıl prog-
ram yapalım, hangi yoldan gele-
lim gibi şekli konuları yine onunla 
görüştü. Belli ki, bir pot kırmak 
istemiyordu. Her şeyin usulüne 
uygun bir şekilde cereyan etmesi 
için titizlik gösteriyordu. Bütün 
bunları beraberce konuşup karar-
laştırdılar. Kararlaştırdıkları gibi 
de oldu. Hiçbir aksama olmadan 
beyefendi, kral koltuğuna oturdu.

Kral koltuğuna oturduktan 
sonra, beyefendi bir süre her gün 
görüştü dostuyla… Çevresindeki 
kişilerle ilgili bilgiler istedi. Bazı 
kişilerle ilgili olan tereddütlerini 
dile getirdi. Yanına alacağı kişi-
lerle ilgili dostunun görüşlerini 
aldı. Baş başa görüşmeleri bir 
süre devam ettikten sonra kral 
bir gün dostunu uğurlarken şöyle 
dedi: “Verdiğin bilgiler çok yararlı 
oldu. Teşekkür ederim. Bu arada 
senin, benim yanımda özel duru-
mun var. Bundan sonra da bera-
ber çalışmaya devam edeceğiz. 

Haber vereceğim sana.” Ayrılan 
dost ümitle beklemeye başladı. 
Bu bekleyiş esnasında bir geliş-

me oldu. Verilen sözlerin yerine 
gelmesini bekleyen dost, daha 
da düşük bir göreve getirilmişti. 
Buna rağmen dost iyi niyetle kra-
lın bu gelişmeden haberi olmadı-
ğını düşündü. Kral, ihtiyacı varken 
dost kabul ettiği, aylarca aralıksız 
her gün görüştüğü, yararlandığı 
ve istifade ettiği kişiyle bu görüş-
meden 6 ay sonra tekrar görüştü. 
Bu görüşme aslında hiç de kolay 
olmamış, dostun 3 gün boyunca 
krallık kapısının önünde bekleme-
si ve defalarca kendisine haber ve-
rildiği halde kabul etmemesi üzeri-
ne yazdığı sitem dolu mektubunu 
aldıktan sonra gerçekleşmişti.

6 ay sonra zoraki olarak ger-
çekleşen ve kralın “hele şükür 
görüştürene diyorsun değil mi?” 
diyerek başlayan görüşmede artık 
eski dost denilebilecek kişi şunu 
görmüştü. Önceki tanıdığı, bildiği, 
sürekli görüştüğü, karşılıklı sami-
miyet ve dostluk besledikleri, evi-
ne girip çıktığı beyefendi gitmiş, 
kral olunca yerine bambaşka bir 
kişilik gelip oturmuştu. Davranış-
larında eski sıcaklık yoktu. Soğuk 
ve resmi bir tavırla işlerin zorlu-
ğundan bahsediyor, engellerden 
dolayı her istediğini yapamadığın-
dan şikâyet ediyor, çeşitli bahane-
ler ve mazeretler üretiyordu kral 
beyefendi… “Sizden artık bir şey 
beklemiyorum. Sadece önceki gö-
revimi istiyorum” diyen eski dost, 
kralın bu tavrı üzerine sitemlerde 
bulundu, kırgınlığını iletti ve 15 
dakikada tamamlanan bu görüş-
me böylece hitam buldu.

Eski dost için tam bir şok ve 
gerçek bir hayal kırıklığı olmuş-
tu bu görüşme. Neye uğradığını 
şaşırdı. Bir insan bu kadar nasıl 
değişebilirdi? Bir koltuk, insanı 
bu kadar mı değiştirirdi? Her gün 
birbirlerini arayarak konuştukları, 
baş başa saatlerce özel görüş-
meler yaptıkları, samimiyetine 
inandığı, üzerine düşen her işini 
halletmek için uğruna koşuştur-
duğu, kral olma yolunda en büyük 
engelini ortadan kaldırdığı adamı 
şimdi tanıyamıyordu. Ne kadar 

üzülse de sabırdan başka yapacak 
bir şey yoktu artık. Aradan 6 ay 
gibi uzun bir süre daha geçmiş-
ti. Nereden, nasıl aklına geldi ise 
kral tekrar aradı ve davet etti eski 
dostunu… Aradan 6 ay daha geç-
tikten sonra bir araya gelerek tek-
rar görüştüler. Kral bu defa eski 
dostuna şunları söylüyordu: “Se-
nin durumundan vicdanen rahat-
sızım. Bu işi halledelim artık.” Bir 
teklifte bulundu kral eski dosta… 
Bir süre konuştuktan sonra bir 
mutabakata vardılar ve ayrıldılar. 
Eski dost sağlanan mutabakatın 
gerçekleşmesini aylarca boşuna 
bekledi. Öylece kaldı gitti. Niçin 
teklif yapılmış niçin yerine getiril-
memişti bir türlü anlayamadı. 

Bir 6 ay daha geçti aradan. 
Tekrar aklına geldi, yine aradı kral 
eski dostunu. Yine görüştüler. 
Kral eski söylediklerini unutmuş 
yepyeni bir teklif daha yapıyordu. 
Yine vicdanının sızladığını söy-
lüyor ve bu teklifi kabul etmesi 
için ısrar ediyordu. Bu defa kabul 
etmedi eski dost. Bütün ısrarına 
rağmen önceki davranışlarının da 
etkisi ile “hayır olmaz, ben yerim-
den memnunum” dedi. Zira güven 
kaybına uğramıştı. “Sen yine de 
bir düşün” diyerek uğurladı kral 
eski dostunu… Son teklifle ilgili 
bazı aracıların da araya girmesi 
ile kral ile bir kaç kez bir araya 
gelindi. Belli ki kral, rahatsız olan 
vicdanını rahatlatmak istiyordu. 
Bu kadar ısrarın nedeni bu olsa 
gerekti. Yemekli uzun görüşmeler 
yapıldı. Bütün şartlar konuşuldu. 
Tereddütleri vardı eski dostun, 
onlar giderildi. Bu kadar ısrar 
karşısında dayanamazdı artık. So-
nunda, “peki sizi kırmamak adına 
kabul ediyorum” dedi. “Anlaştık 
mı?” diye sordu kral... Evet ce-
vabını alınca da, “bende vicda-
nen rahatladım” diye cevap verdi 
eski dostuna… Geçte olsa herkes 
memnundu sonuçtan. Beyefendi, 
“hemen gereğini yerine getirece-
ğim” diyerek uğurladı eski dos-
tunu. Kucaklaşıp ayrıldılar. Artık 
her şey rayına oturmuş, sıkıntılı 
günler geride kalmıştı. Gerçekten 
böyle miydi? 

(Devam edecek)

BİR VEFASIZLIK HİKÂYESİ (1)

haber@konyayenigun.com
SALİH SEDAT ERSÖZ

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) ile Ticaret Bakanlığı iş 
birliğiyle genel ticaret sistemi 
kapsamında üretilen geçici dış 
ticaret verilerine göre temmuz 
ayı verileri açıklandı. İhracat 
temmuz ayında, bir önceki yı-
lın aynı ayına göre yüzde 13,8 
artarak 22 milyar 510 milyon 
dolar, ithalat yüzde 7,8 azala-
rak 29 milyar 805 milyon dolar 
olarak gerçekleşti. Konya’da ise 
ihracat yüzde 27,4 arttı; ithalat 
yüzde 12,4 azaldı.

Ocak-Temmuz döneminde 
ihracat arttı, ithalat azaldı

Genel ticaret sistemine göre 
ihracat 2024 yılı Ocak-Temmuz 
döneminde bir önceki yılın aynı 

dönemine göre yüzde 4,1 arta-
rak 148 milyar 738 milyon do-
lar, ithalat yüzde 8,3 azalarak 

198 milyar 676 milyon dolar 
olarak gerçekleşti.
n TÜLİN ŞEKER 

Temmuz ayında ihracat 
artarken ithalat azaldı 



Konya Büyükşehir Belediye-
si tarafından şehre kazandırılan 
Çatalhöyük Tanıtım ve Karşıla-
ma Merkezi, antik şehri ziyaret 
edenleri tarihi bir yolculuğa çı-
karıyor.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
yaklaşık 9 bin 500 yıllık tarihiy-
le UNESCO Dünya Mirası Liste-
si’nde yer alan Çatalhöyük’ün, 
tarihin derinliklerine ışık tutan 
dünyanın eşsiz bir değeri oldu-
ğunu ifade etti.

BAŞKAN ALTAY TÜM TARİH
 VE KÜLTÜR  MERAKLILARINI 
ÇATALHÖYÜK’E DAVET ETTİ
Çatalhöyük’ün en güzel şe-

kilde tanıtılması ve sonraki ne-
sillere aktarılması adına Kültür 
ve Turizm Bakanlığı’nın katkıla-
rıyla geçtiğimiz yıl sonunda Ça-
talhöyük Tanıtım ve Karşılama 
Merkezi’ni hizmete sundukları-
nı anımsatan Başkan Altay söz-
lerine şöyle devam etti:

“Açılışı yapılalı bir yıl bile ol-
mamasına rağmen merkezimize 
ilginin her geçen gün katlana-
rak artıyor olmasından büyük 
memnuniyet duyuyoruz. Her 
hafta Konya’dan ve Konya dı-
şından yerli ve yabancı binlerce 
misafiri ağırlayan merkezimiz 
ziyaretçilerini 10 bin yıl önce-
sine götürerek unutulmaz bir 
deneyim sunuyor. Çatalhöyük 
Tanıtım ve Karşılama Merke-

zi’nde antik kent hakkında bilgi 
sahibi olan ve deneyim yaşayan 
misafirler, daha sonra kazı ala-
nını ziyaret edebiliyor. Şimdi 
yeni bir uygulama daha baş-
latarak Mevlana Meydanı’ndan 
otobüslerle Çatalhöyük’e turlar 
düzenliyoruz. Amacımız, hem 
yerli hem de yabancı turistle-
rin ilgisini çekerek şehrimizin 
tarihi ve kültürel zenginlikleri-

ni daha geniş kitlelere ulaştır-
mak. Ben tüm tarih ve kültür 
meraklılarını Çatalhöyük Ta-
nıtım ve Karşılama Merkezi’ni 
görmeye davet ediyorum.” 

ZİYARETÇİLERDEN 
ÇATALHÖYÜK TANITIM 

VE KARŞILAMA 
MERKEZİ’NE

 TAM NOT
Türkiye’nin 

en büyük ah-
şap konstrük-
siyonlu kamu 
binası olma 
özelliğine de 
sahip olan 
Çatalhöyük 
Tanıtım ve 
Karşılama 
M e r ke z i , 
Ça ta lhö -
yük Neo-
litik Antik 
Kent i ’ne 
olan ilgi-
yi artırdı. 
Merkez i 
z i y a r e t 
eden yer-
li ve ya-
bancı mi-

safirler, rehberler eşliğinde 
Çatalhöyük'ün eski yerleşim 
düzenini, günlük yaşantısını ve 
o döneme ait arkeolojik bulun-
tuları keşfediyor.

Çatalhöyük Tanıtım ve Kar-
şılama Merkezi’ni ziyaret ede-
rek farklı bir deneyim yaşayan 
ziyaretçilerden Hacer Ak, mer-
kezi çok beğendiğini belirte-
rek, “Güzel tanıtım yapılıyor, 
güzel anlatım yapılıyor. Çatal-
höyük’ün böyle güzel bir yer 
olduğu herkesin kulağına git-
meli. Ben Ilgın’da oturuyorum 
ama Çatalhöyük’te böyle bir 
yer olduğunu, bu kadar önemli 
şekilde anlatımlar, sunumlar ol-
duğunu bilmiyordum. Çok ho-
şuma gitti, çok değerli buldum. 
Emeği geçenlere çok teşekkür 
ediyorum” dedi.

Ziyaretçilerden İsmail Sön-
mez de merkezin çok güzel 
işlendiğini ifade ederek, “Gel-
dik, gördük, beğendik. Bunlar 
için çok uzun çalışmalar, büyük 
emek ve efor sarf edilmiş. Her 
şey çok güzel. Teşekkür ediyo-
ruz” değerlendirmesinde bu-
lundu.

Bir diğer ziyaretçi Elif Uysal 
ise merkezin görülmesi gereken 
bir yer olduğunu vurgulayarak, 
“İç mekan tasarımı da çok gü-
zel, tanıtım açısından içerikler 
de çok güzel. Güzel tasarlan-
mış. İnsanlık tarihinin ortak 

mirası olduğu için detaylı bir 
çalışma gerektiriyor, gereken de 
yapılmış görünüyor. Konya’da 
böyle bir yer olduğu için çok 
mutluyum” değerlendirmesin-
de bulundu.

ÇATALHÖYÜK’E MERKEZDEN 
OTOBÜS TURLARI BAŞLATILDI

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, Çatalhöyük’ün Türkiye’ye 
ve dünyaya tanıtımı noktasında 
çalışmalarını yoğun şekilde sür-
dürüyor. Son olarak Büyükşe-
hir Belediyesi’nin Çatalhöyük’e 
başlattığı otobüs turları da zi-
yaretçilerden ilgi görüyor. Ta-
rih ve kültür meraklıları Pazar-
tesi günleri hariç her gün saat 
13.00’te Mevlana Meydanı’n-
dan hareket eden otobüslerle 
antik şehri ziyaret etme imkanı 
buluyor. 

Ziyaretçiler, “tour.konyatu-
rizmajansi.com” internet sitesi 
üzerinden veya 0531 723 05 04 
nolu telefon numarasından Ça-
talhöyük turları ile ilgili detaylı 
bilgi alarak rezervasyon yaptı-
rabiliyor. 

BAŞKAN ALTAY: “KONYARAY
 BANLİYÖ HATTI İLE ŞEHİR İÇİ 

ULAŞIMDA ÖNEMLİ BİR DÖNÜM 
NOKTASI YAŞANACAK”

Ulaştırma ve Altyapı Bakan-
lığı ile Konya Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından şehre kazan-
dırılacak KONYARAY Banliyö 
Hattı’nda çalışmalar hızla iler-
liyor.

Konuyla ilgili açıklamalar-
da bulunan Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Konya merkezde trafik 
yoğunluğunu en aza indirmek 
adına önemli çalışmalar yürüt-
tüklerini bu kapsamda; yeni 
caddeler, köprülü kavşaklar, 
yeni tramvay hatlarını şehre ka-
zandırmak için gayret ettikleri-
ni söyledi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakan-
lığı ile birlikte yapımını sür-
dürdükleri KONYARAY Banliyö 
Hattının da Konya tarihinin en 
önemli ulaşım yatırımı olduğu-
nu kaydeden Başkan Altay şöyle 
devam etti:

“Organize sanayilerimiz 
başta olmak üzere şehir içi top-
lu taşıması için büyük önem 
taşıyan banliyö hattımızın ilk 
etabı olan Konya Gar-Lojistik 
Merkezi arasındaki 17,4 kilo-
metrelik bölümde önemli bir 
aşama kaydedildi. Şu anda şe-
hir merkezindeki Demiryolu 
Caddesi kısmında çalışmaları-
mız planlandığı şekilde devam 
ediyor. Bir taraftan da KOSKİ 
ekiplerimiz altyapı çalışmalarını 
sürdürüyor. Şehrin farklı bölge-
lerini birbirine bağlayarak trafik 
yoğunluğunu azaltmayı amaç-
ladığımız KONYARAY ile şehir 
içindeki ulaşım sürelerini kısal-
tarak vatandaşlarımızın günlük 
yaşamını kolaylaştırmayı da he-
defliyoruz. Hattın hizmete gir-
mesiyle birlikte Konya’nın şehir 
içi ulaşımında önemli bir dönüm 
noktası yaşanacak. Bu önemli 

yatırımın şehrimize kazandırıl-
masını sağlayan başta Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan olmak üzere Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanımız Abdülka-
dir Uraloğlu'na ve TCDD Genel 
Müdürlüğümüze şükranlarımı 
sunuyorum” diye konuştu. 

“EN ÖZEL KOMEK”LİLERDEN 
COŞKULU DÖNEM SONU PROG-

RAMI
Konya Büyükşehir Beledi-

yesi Meslek Edindirme Kursları 
bünyesinde “En Özel KOMEK'li” 
temasıyla hizmet veren Özel 
Genç KOMEK Yaz Okulu coşkulu 
bir kapanış programıyla tamam-
landı.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Büyükşehir Belediyesi Mevlana 
Kültür Merkezi’nde gerçekleşti-
rilen programda özel çocukların 
ve ailelerinin coşkusuna ortak 
oldu. Başkan Altay program ön-
cesi özel öğrencilerin katkılarıy-
la üretilen el emeği ürünlerin 
yer aldığı standın açılışını ger-
çekleştirdi.

PROGRAM DOLU DOLU GEÇTİ
İşitme engelli öğrencile-

rin işaret dili yoluyla İstiklal 
Marşı’nı okumasıyla başlayan 
program yine özel öğrencilerin 
Kur'an-ı Kerim tilaveti ile de-
vam etti. Genç KOMEK Engelli 
Eğitimi faaliyetlerinin anlatıldı-
ğı kısa film gösterimi, özel öğ-
rencilerin Kafkas dansı gösteri-
si, müzik dinletisi, Harmandalı 
gösterisi, “Ispanaklı Yumurta” 
skeci ve Zeybek gösterisi ile ka-
tılımcılar eğlenceli anlar yaşadı.
“ÖZEL GENÇ KOMEK YAZ OKULU, 
BİR SEVGİ, DAYANIŞMA VE BİR-
LİKTE BAŞARMA HİKAYESİDİR”

Programda konuşan Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, sevgi, sa-
bır ve özverinin gücünün bir 
kez daha gözler önüne serildi-
ğini belirterek, “Özel çocukla-
rımız, bizler için her zaman en 
değerli hazinedir. Onların eğiti-
mi, topluma kazandırılması ve 
kendilerini en iyi şekilde ifade 
edebilmeleri bizlerin en önemli 
sorumlulukları arasında yer al-
maktadır” diye konuştu.

 “SEVGİYLE AŞAMAYACAĞIMIZ 
HİÇBİR ENGEL YOKTUR”

Özel Genç KOMEK Yaz Oku-
lu’nun; “EN ÖZEL KOMEK'li” 
teması ile 3 merkez ilçede ve 4 
okulda 466 öğrenci ile eğitimini 
tamamladığını ifade eden Baş-
kan Altay, sözlerini şöyle sür-

dürdü:
“Bu çatı altında bu güne ka-

dar bin 321 özel öğrencimize 
hizmet verdik. İnşallah önü-
müzdeki dönemde özel öğren-
cilerimize hizmet yelpazemizi 
daha da genişleteceğiz. Her bir 
çocuğumuzun göstermiş olduğu 
performans bizleri hem mutlu 
ediyor hem de gururlandırıyor. 
Her bir özel evladımızın gözle-
rinden öpüyorum. Yüce Allah 
her birinin yolunu ve bahtını 
açık etsin. Bu süreçte emeği 
geçen öğretmenlerimize, velile-
rimize ve tüm destekçilerimize 
yürekten teşekkür ediyorum.  
Özel çocuklarımızın her biri, bi-
zim için birer değer ve onların 
geleceği için hep birlikte çalış-
maya devam edeceğiz. Unut-
mayalım ki, sevgiyle, sabırla ve 
inançla aşamayacağımız hiçbir 
engel yoktur.”

ÖZEL GENÇLERİN MUTLULUĞU 
GÖZLERİNDEN OKUNDU

Selçuklu Özel Eğitim Meslek 
Okulu, Konevi İşitme Engelli-
ler Okulu, Karatay Özel Eğitim 
Meslek Lisesi ve 15 Temmuz İl-
köğretim Okulu’ndan programa 
katılan özel öğrenciler de etkin-
likler ve kurslar kapsamında çok 
eğlendiklerini belirterek, Başka-
nı Altay’a teşekkürlerini ve sev-
gilerini ifade etti.

KONYA BÜYÜKŞEHİR BİSİKLET 
TAMİRCİSİ OLMAYAN 

MAHALLELERE "BİSBULANS" İLE 
HİZMET GÖTÜRÜYOR

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, 635 kilometre bisiklet yo-
luyla Türkiye’de açık ara önde 
olan Konya’da “Bisbulans” adlı 
bisiklet tamir aracı ile 31 ilçede 
hizmet vermeye başladı.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
“Bisiklet Şehri Konya”da yine 
örnek bir uygulamayı hizmete 
sunmanın mutluluğunu yaşa-
dıklarını belirterek, “Bisiklet 
tamircisi olmayan mahalleleri-
mizde çocuklarımızın bisiklet 
bakımlarını yapmak için yola 
çıktık. Bisiklet yolları, bisiklet 
tramvayı, bisiklet tamir istas-
yonlarından sonra yeni uygula-
mamız, bisiklet şehri Konya’mız 
ve bisikletine bakım yapılan 
çocuklarımız için çok değerli” 
dedi.

“BİSİKLETLERİ TAMİR EDEREK 
TEKRAR KULLANIMA
 KAZANDIRIYORUZ”

Bisbulans ile çocukların ve 
vatandaşların tamir ettireme-

dikleri bisikletlerin, tamir edi-
lerek tekrar kullanılabilir hale 
getirildiğini ifade eden Başkan 
Altay, şunları kaydetti:

“Bisiklet Şehri Konya'mızda 
bisiklet kullanımını yaygınlaş-
tırmak ve bu konudaki farkın-
dalığı artırmak için çaba sarf 
ediyoruz. Bisiklet kullanımı-
nı ne kadar çok artırabilirsek, 
hem şehrimize hem de ülke-
mize ekonomi, çevre ve sağlık 
gibi başlıklarda o kadar katkı 
sağlamış oluruz. Bu kapsamda 
hayata geçirdiğimiz mobil bi-
siklet tamir aracımız Bisbulans 
ile 31 ilçemizde tamir edilmeyi 
bekleyen bisikletleri tamir ede-
rek tekrar kullanıma kazandı-
rıyoruz. Bisbulans aracımızın 
şehrimize hayırlı olmasını dili-
yorum.”

VATANDAŞLAR VE 
ÇOCUKLAR 

BAŞKAN ALTAY’A 
TEŞEKKÜR ETTİ

Derbent Çiftliközü Mahalle-
si Muhtarı Hüseyin Taşçı, pro-
je sayesinde bisikletini tamir 
ettirmek isteyen birçok çocuğa 
ulaşıldığını, ihtiyaçların karşı-
landığını belirterek, Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay’a teşekkür etti.

Torununun bisikletini tamir 
ettiren mahalle sakinlerinden 
Hüseyin Eren de “Kullanılma-
yan bisikletler kullanılır hale 
geldi. Çocukları sevindirdiniz. 
Çok teşekkür ederim” dedi. Bi-
sikletlerindeki çeşitli arızaları 
tamir ettiren çocuklar da bisik-
letlerine artık gönül rahatlığıy-
la bineceklerini söyledi. Tamir 
edilen bisikletlerine tekrar bi-
nebilmenin mutluluğu yaşayan 
çocuklar, Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’a teşekkürlerini iletti.

BİSBULANS TAM DONANIMLI 
ŞEKİLDE GÖREVE HAZIR

Bisikletlerin tamir ihtiyacı-
nı karşılayacak şekilde gerekli 
malzemeler ile donatılan Bis-
bulans aracı ile bisikletlerin 
fren, vites, zincir, koltuk, lastik, 
akort, jant gibi tamir ve bakım-
ları, parça değişimleri gerçek-
leştiriliyor.

Araç üzerinde bulunan gü-
neş panelleri, araç içerisinde 
bulunan hava kompresörün 
enerji ihtiyacını karşılıyor. Ara-
cın sağ tarafında bulunan açılır 
kapanır tente sistemi de tamir 
esnasında gölgeleme sağlıyor.
n HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin şehir genelinde yürüttüğü projeler, şehri geleceğe taşıyor. Sadece alt ve üstyapıda değil, kültürden, 
spora, sosyal projeler diğer alanlara ortaya konulan projelerle Konya’da 7’den 70’e tüm vatandaşın ihtiyacına göre hizmet sunuluyor 

Her alanda yatırım, şehre değer

Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
29 AĞUSTOS 2024

Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

 04:45  06:11  12:56 16:36   19:31 20:52
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     19°C      31°C

Karaman               16°C 30°C 

Aksaray                 17°C   31°C

Ankara                   17°C    30°C Hicrî: 23 Safer 1446  -  Rûmî: 29 Ağustos

Çatalhöyük Tanıtım ve Karşılama Merkezi, antik şehri ziyaret edenleri tarihi bir yolculuğa çıkarıyor.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı ile Konya Büyükşehir Belediyesi tarafından şehre 
kazandırılacak KONYARAY Banliyö Hattı’nda çalışmalar hızla ilerliyor.

Konya Büyükşehir Belediyesi Meslek Edindirme Kursları bünyesinde “En Özel KOMEK'li” temasıyla 
hizmet veren Özel Genç KOMEK Yaz Okulu coşkulu bir kapanış programıyla tamamlandı.

Konya Büyükşehir Belediyesi, 635 kilometre bisiklet yoluyla Türkiye’de açık ara önde olan Konya’da 
“Bisbulans” adlı bisiklet tamir aracı ile 31 ilçede hizmet vermeye başladı.



'Sarı altın' olarak bilinen çe-
rezlik kabak çekirdeği hasadı 
önümüzdeki günlerde Çumra, 
Seydişehir, Altınekin başta ol-
mak üzere ülke genelinde ha-
sadı başlayacak. Çumra Kabak 
Üreticileri Birliği Başkanı İlhami 
Sayaner, hasat öncesinde yaptı-
ğı açıklamada bu yıl kabak çekir-
deği fiyatlarının alıcıların değil 
üreticilerle beraber değerlendi-
rilmesi gerektiğine dikkat çekti. 
Bu yıl kabak çekirdeği fiyatının 
en az 140- 160 TL olarak belir-
lenmesini istediklerini belirtti.

YARISINDAN FAZLASI KONYA’DA 
ÜRETİLİYOR 

 Sayaner, “Çekirdek kabak-
çılığı ülkemizde uzun yıllardan 
beri yapılmakla birlikte son yıl-
larda üretim alanı ve miktarın-
da daha hızlı bir artış olmuştur. 
Kabak çekirdeği kuruyemiş ola-
rak kullanımı yanında bir sa-
nayi ürünüdür. Gıda sektörün-
den ilaç ve kozmetik sektörüne 
kadar olan geniş bir yelpazede 

değerlendirebilme şansına sa-
hiptir. Kabak çekirdeği yetişti-

riciliği son 20 yılda önemli bir 
sektör haline gelmiştir. Özellik-

le iç bölgelerde alternatif ürün 
olarak değerlendirilmekte, üre-
tim alanları giderek artış göster-
mektedir.  Çumra başta olmak 
üzere ülkemizde çerezlik kabak 
çekirdeği ve ay çekirdeği üreten 
tüm çiftçilerimize bereketli bol 
kazançlar kazanmasını temenni 
ediyorum.  Çekirdeğin alıcısını 
değil, üreticisiyle beraber fiyat 
belirlenmesini, maliyetinin al-
tında bir fiyat olmamasını en az 
140- 160 TL arasında alınmasını 
talep etmekteyiz. Konya Büyük-
şehir Belediyesi tarafından Çum-
ra’mıza kurulan kabak çekirdeği 
eleme tesisi sayesinde üreticiler, 
ürünlerin daha yüksek fiyatlara 
satmasını bekliyoruz.  Konya’da 
2022 yılı içinde Türkiye İsta-
tistik Kurumu (TÜİK) verilerine 
göre 56 bin 608 dekar alana çe-
rezlik kabak ekilirken, bunun 30 
bin dekarı Çumra, 13 bin dekarı 
Seydişehir, 2 bin dekar da Altı-
nekin ilçelerinde üretiliyor.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Okuyucuyla hasbi-
hal; Yapmacıksız, içten 
diğer bir ifade ile dostça 
dertleşmek güzelliğini 
yaşamak insanı mut-
lu ediyor. Yazılarımız 
aracılığıyla ulaştığımız 
dostlara selam olsun. 
Her hepsinden Allah(cc) 
razı olsun! Hani derler 
ya Cenabı Allah(cc) ge-
lenimizi gidenimizi ek-
sik etmesin. Bizde öyle 
diyoruz Cenabı Allah(cc) okuyanımızı 
eksik etmesin öyle değil mi?

     Biz bu yörenin çocuğuyuz ki in-
sanımızın duygularına tercüman olmak 
durumundayız. Müslüman mahalle-
sinde salyangoz satmayız sattırmayız 
da. Ben halk bilimcilerin ifadesiyle 
süslemeden, evde, dairede, tarlada, ca-
mide, Karaman oğlu Mehmet Bey fer-
manı gibi; divanda, dergâhta, bargâhta 
Türkçe’ den başka dil konuşulmayacak 
diyordu ya biz de öyle diyoruz. Türkçe 
konuşacağız Türkçe sohbet edeceğiz! 
Türk’çe duruşumuzu göstereceğiz.

     Anlatırlar ya; Kuzucu Köyümüz 
’de hemşerimiz kırdan gelmiş yorgun 
ve evinde dinlenmektedir. Tatlı bir uyku 
gelmiş hemen olduğu yere kıvrılıver-
miş. Tam uykuya yen daldığı sırada 
sokakta çerçi bağırır,

---- Pekmez var, üzüm var, elma 
kakı var, keser var, balta var! Kuzuculu 
hemşerimin uykusu kaçmasının öfke-
siyle bağırmış;

---- Çerçi çuvaldız var mı çuvaldız?
---- Çuvaldız yok ağam! Diye ce-

vap verir çerçi. Kuzuculu Hemşerim 
cevabı yapıştırır;

---- Çuvaldızın yok da ni ven ven 
ediyon o zaman! 

       Burada sevgili hemşehrim hem 
rahatsız ediliyor hem de üstüne üstlük 
aradığını bulamıyor. O zaman niye bu 
tantana öyle ise? Muhakkak herkes ih-
tiyacı olanı arar. Derdimize çare olma-
yacak boş işlerle zaman öldürmenin 
sırası geçti. Yeter artık bizi oyalamayın. 
Herkes işine gücüne baksın.

      AB Uyum yasaları jet hızıyla 
geçiyor. Tamam, ancak çiftçinin karnını 
doyurmuyor. Masrafa boğulmuş çiftçi-
mize her sene diğer seneyi aratıyor.

----En pahalı mazot, 
En pahalı gübre, En pa-
halı ilaç, En pahalı hibrit 
tohum, vs vs en pahalı 
girdilerle çiftçimiz yoklu-
ğa koşuyor.

     Ne diyorlar dün-
yada buğday fiyatı şu ka-
dar dolar, diğer ürünlerin 
fiyatlarını bir bir sıralıyor-
lar. Ya sıralamadıkları ve 
rekabet ettiğimiz ülkelerin 
çiftçilerinin durumu ile bi-

zim durumumuz!
      Tek kelime ile vahim!
Bir de şimdi su sorunumuz var. 

Yağış yok dağlarda asırlardır akan pı-
nar kurudu. Kuyularımızda su seviyesi 
on yirmi otuz elli derken yüz metrelerin 
altına düştü. 

Böylesi çıkmaz ve kargaşa içinde 
var olmaya çalışıyoruz.

Hem vefasızlık ederek hem de var-
lık sebeplerimizi inkâr ederek, nankör-
lük yaparak bencillik içinde önce ben 
sonra ben her hâlükârda benim menfa-
atim düsturu içinde bir hayat sürüyoruz 
öyle değil mi?

Rahmetli Abdürrahim Karakoç’un; 
Kim kimdir?
Kim kim değil?
Anlamak bilmek zor.
Oynanan komediye gül diyorlar,
Gülmek zor!

Figüran heykeller var kül tablası 
boyunda,

Yedi yüz göbek atar dakikalık 
oyunda,

İşlenen her günaha kurt da ortak 
koyunda.

Kalmışım orta yerde tozdayım,
Dumandayım,
Kirli bir mekândayım.
İğrenç bir zamandayım.
Böylesi ortam ve durum içinde 

yine de umut varız. Necip Fazıl’ın bir 
beyitte ifade ettiği üzere;

“Doğurduğu yavruyu anne delice 
sever;

Ya Allah, yarattığı kulunu nice se-
ver?”

Diyerek yazımı bitiriyorum.
Ahmet Yıldız 27 Ağustos 2024 

Çumra
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PANKOBİRLİK Genel Başkanı 
ve Konya Pancar Ekicileri Koope-
ratifi Yönetim Kurulu Başkanı Ra-
mazan Erkoyuncu, Genç MUSİAD 
Konya Şubesi’nin Kuruçeşme Hanı 
Kervan Sarayı’nda gerçekleştirdiği 
5YÜZ programının konuğu oldu. 
Başkan Erkoyuncu, programda 
genç iş insanlarıyla tecrübelerini 
paylaştı. Programa, MÜSİAD Kon-
ya Şube Başkanı M. Hilmi Kağ-
nıcı’nın yanı sıra Genç MÜSİAD 
Konya Şube Başkanı M. Yasin Yarar 
ve Genç MÜSİAD üyeleri katıldı. 
Programın moderatörlüğünü Genç 
MÜSİAD Konya Eğitim Komitesi 
Başkanı Ramazan Köroğlu yapar-
ken Başkan Erkoyuncu gençlerin 
merak ettiği soruları yanıtladı. 

‘ALLAH KORKUSU OLAN HERKES 
BU KURUMLARI YÖNETEBİLİR’
Konya Şeker ve iştiraklerinin 

başarılı faaliyetlerine devam ettiği 
bilgisini paylaşan Başkan Erkoyun-
cu, “Bizim kurumlarımız hakika-
ten çok büyük ve modern. Çumra 
Şeker Fabrikamız Türkiye’nin en 
büyük ve en modern tesisidir. Yine 
Atıştırmalık fabrikamız, Panagro 

Et- Süt entegre tesisimiz, Don-
durulmuş Parmak Patates Üretim 
Tesisimiz, Altınekin yağ fabrika-
mız, Panplast Damla Sulama Sis-
temleri tesisimiz, Sarıoğlan Meyve 
İşleme Tesislerimiz, son derece 
modern, alanında uzman ekip ar-
kadaşlarımızın özveri ile çalıştığı 
fabrikalarımızdandır. Ramazan 
Erkoyuncu’nun çok büyük özelliği 
yok. Bu kurumları yönetmek zor 
değil. Allah korkusu olan, kul hakkı 
meselesini özünde hisseden, aklı 
sağduyusu, vicdanı olan sorumlu-

luk duygusu olan her insan burayı 
yönetir. Vurgulayarak söylüyorum 
Gençler gençliğinizin kıymetini bi-
lin. Çok çalışın” dedi. 

‘ÇİFTÇİLERİMİZ
 ÖNCELİĞİMİZDİR’

Helal, hukuklu ve mantıklı her 
şeye varım diyen Başkan Erkoyun-
cu, her koşulda çiftçiyi ön planda 
tuttuklarının altını çizdi. Başkan 
Erkoyuncu açıklamasının deva-
mında, “Tedarikçilere, çiftçilere, 
bankalara ve 3. şahıslara 1 kuruş 
ödememizi geciktirmedik. Bu düs-

turla çalıştık. Çiftçimizin hakkını 
gözettik. Ben de aktif olarak tarım-
la uğraşan bir çiftçiyim ve çiftçi-
lerin sorunlarını ve beklentilerini 
çok iyi bilirim. Bu bağlamda 2021 
yılında göreve geldiğimizde de şu 
anda da çiftçimizi önceleyerek ha-
reket ediyoruz. Biz çok büyük bir 
çiftçi kooperatifiyiz. Çiftçilerimiz 
önceliğimizdir.” şeklinde konuştu. 

‘HELAL OLMAYAN HİÇ BİR İŞİN 
ALTINA İMZA ATMAYACAĞIZ’
‘Görevi bıraktıktan sonra nasıl 

anılmak istersiniz’ sorusuna yanıt 
veren Başkan Erkoyuncu, “İyi şey-
ler yaptı, dürüst yaptı, doğru yaptı, 
kurumu büyüttü şeklinde anılmak 
tabi ki isterim. Güzel anılmak için 
de elimden gelen gayreti gösteri-
yorum. Helal olmayan hiçbir işin 
altına imza atmıyorum. Her çift-
çimizin her çalışanımızın hakkını 
gözetme gayreti içerisindeyim. 
Kendi iş yerimizde de bu düsturla 
çalışıyoruz. İnşallah görev süremiz 
boyunca yanlış hiçbir işin yapılma-
sına müsaade etmeden çalışmaya 
devam edeceğiz” diye konuştu.
n HABER MERKEZİ

Başkan Erkoyuncu tecrübelerini paylaştı  

Türkiye’nin çerezlik kabak ekiminin yarısından fazlasının yapıldığı Konya’da hasat öncesi değerlendirmede bulunan 
Çumra Kabak Üreticileri Birliği Başkanı İlhami Sayaner, fiyatın en az 140- 160 TL olarak belirlenmesini gerektiğini belirtti

‘Sarı Altın’da üretici 
fiyat beklentisinde! 

OKUYUCUYLA HASBİHAL !..

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

İlhami Sayaner

Esnaf ve Sanatkarlar Derneği 
(ESDER) Konya Şube Başkanı La-
tif Işık, Başkan Yardımcıları Ah-
met Aka ve Celal Demir ile birlikte 
Konya Orman Bölge Müdürlüğüne 
atanan Mustafa Yalçın’ı makamın-
da ziyaret ederek yeni görevinde 
başarılar diledi. Gerçekleştiren 
ziyarette ESDER Konya Şube Baş-
kanı Latif Işık, Konya Orman Bölge 
Müdürü Mustafa Yalçın’a çalışma-

ları hakkında bilgi vererek, ESDER 
Konya olarak işbirliğine açık ol-
duklarını ifade etti. Konya Orman 
Bölge Müdürü Mustafa Yalçın’da 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek Esnaf ve Sanatkarlar 
Derneği (ESDER) Konya Şube Baş-
kanı Latif Işık, Başkan Yardımcıları 
Ahmet Aka ve Celal Demir’e çalış-
malarında başarılar diledi.
 n TÜLİN ŞEKER

ESDER Konya’dan 
Yalçın’a ziyaret

AK Parti’nin Konya kurmay-
ları kurum ziyaretlerine devam 
ediyor. Son olarak Konya Tica-
ret Borsası Ağustos Ayı Meclis 
Toplantısı’na konuk olan heyet, 
Konya İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü’nü, Devlet Su İşleri 4. 
Bölge Müdürlüğü’nü ve Kara-
yolları 3. Bölge Müdürlüğü’nü 
ziyaret ederek çalışmalar hak-
kında yetkililerden brifing aldı. 
AK Parti Konya İl Başkanı Ha-
san Angı, Konya Milletvekilleri 
Tahir Akyürek, Orhan Erdem, 
Meryem Göka, Mehmet Bay-
kan, Ziya Altunyaldız ve Mus-
tafa Hakan Özer’in katılım sağ-
ladığı programlar kapsamında 
ilk ziyaret Konya Ticaret Bor-
sası’na gerçekleştirildi. Konya 
Ticaret Borsası Meclis Başkanı 
Mehmet Büyükalim, Konya Ti-
caret Borsası Başkanı Hüseyin 
Çevik ve meclis üyeleriyle bir 
araya gelen AK Parti heyeti, 

şehrin tarımsal üretimi hakkın-
da son gelişmeleri değerlendir-
di. Konya İl Tarım ve Orman 
Müdürü Duran Seçen, Devlet 
Su İşleri 4. Bölge Müdürü Meh-
met Alp ve Karayolları 3. Bölge 
Müdürü Gökhan Köroğlu ile de 
görüşme gerçekleştiren Başkan 
Angı ve Milletvekilleri, Konya 

yatırımları ve yapılacak yeni 
hizmetlerle ilgili fikir alışveri-
şinde bulundular.

‘HEDEFLERİMİZİ 
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ’

Ziyaretleri değerlendiren 
AK Parti Konya İl Başkanı Ha-
san Angı, “AK Parti olarak ik-
tidara geldiğimiz ilk günden 

beri kurum ve kuruluşlarımızla 
ortak işbirliğine büyük önem 
veriyoruz. Bu kapsamda odala-
rımız, borsamız, kurum ve sivil 
toplum kuruluşlarımızla sık sık 
bir araya gelerek Konya’mızın 
güçlü yarınları için çalışıyor, 
sorunların çözümü için el ve fi-
kir birliği yapıyoruz. Konya’mız 
son çeyrek asırda önemli me-
safeler kat etti. Eğitimden sağ-
lığa, tarımdan ticarete, ulaşım 
ve altyapıdan turizm ve sa-
vunma sanayine kadar onlarca 
farklı alanda devrim niteliğinde 
işlere imza atılırken, şehrimiz 
bu dönemde adeta altın çağını 
yaşadı. Şimdi ise Türkiye Yüz-
yılı’nın inşasına güçlü bir şe-
kilde devam ediyoruz. İnşallah 
ülkemizin ve şehrimizin 2053 
ve 2071 hedeflerini de yine 
milletimizle birlikte el ele inşa 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
n HABER MERKEZİ

‘Konya’nın güçlü yarınları için çalışıyoruz’



Öğrenciler yaz tatili molasının 
ardından okulların açılışıyla yeni 
eğitim öğretim dönemine girecek. 
2024-2025 eğitim-öğretim yılında 
okul öncesi ile ilkokul 1. sınıfa baş-
layacak öğrenciler için 2-6 Eylül'de 
uyum eğitimleri gerçekleştirilecek. 
Diğer öğrenciler ise 9 Eylül 2024 
Pazartesi günü okula başlayacak. 
Yeni eğitim öğretim yılının tüm öğ-
rencilere ve eğitim camiasına hayırlı 
olmasını, başarılar getirmesini dile-
diğini söyleyen Sosyolog, Çocuklarla 
İletişim ve Çocuk Eğitimi Uzmanı 
Songül Karaman, yaz tatilinin ta-
mamlandığı bu günlerde okul telaşı-
nın yeniden başladığını belirtti. Yeni 
okula başlayacak ve yeni bir sınıfa 
geçerek eğitimine devam edecek 
öğrencilerin okul heyecanının üzer-
lerinde olduğunu aktaran Songül 
Karaman, “Bu dönemi okula uyum 
süreci olarak değerlendirmek gere-
kir. Çünkü okula alışmak bazı çocuk-
larda kısa sürede gerçekleşebileceği 
gibi bazılarında uzun da sürebilir. 
Her çocuğun farklı karakter ve kişilik 
özelliklerine sahip olması bunun en 
önemli nedenleri arasında sayılabilir. 
Böyle durumlarda sorunlar zamanla 
çözüleceği için bu dönemi bir uyum 
süreci olarak görmek ve değerlen-
dirmek doğru bir seçim olacak” diye 
konuştu. 

ÇOK DUYGUSAL DAVRANMAYIN 
Öğrencilerin okula uyum süre-

cinde bazı hataların yapıldığını dile 
getiren Songül Karaman, bu sürece 
öğrenciler kadar ebeveynlerin de 
dahil olmamasının olumlu sonuçlar 
elde edilmesini geciktirebileceğini 
anlattı. Eğitim öğretime yeni adapte 
olacak çocuğa aşırı duygusal tepki-
lerle davranmanın yanlış olduğunu 
vurgulayan Songül Karaman, “Ör-
neğin ağlayarak tepki verdiğinde ço-
cuğu okuldan almak ve bunu sürekli 
hale getirmek yanlış. Okuldan alır-
ken ‘seni çok özledim, aklım sende 
kaldı’ gibi abartılı tepkiler göstermek 
uyum sürecini uzatır. Okulun ilk 
günlerinde çocukları hemen bırakıp 
gitmek, çocuğun okul ortamına karşı 
hazır olduğuna ebeveynin karar ver-
mesi de olumsuz bir yaklaşımdır. Bu 
noktada ebeveynler ve öğretmenler 
koordineli hareket etmelidirler. Ebe-
veynler tarafından çocuğa karşı net 
ve tutarlı davranışlarda bulunma-
mak ise çocuğun güvensizlik ve kay-
gı düzeyini arttıracaktır. Örneğin bir 

gün çok iyi olarak değerlendirilen bir 
olayın diğer gün eleştirilmesi çocuk-
ta kafa karışıklığına yol açar. Çocuk-
la okula gitme konusunda pazarlık 
yapmak yanlış davranışlardan birisi. 
İleriki dönemde bu çocukta alışkan-
lık haline gelebilir ve okula karşı so-
rumluluk duygusunu kaybedebilir. 
Eve döndüğünde çocuğa sorgulayıcı 
yaklaşmak da doğru değildir. ‘Bu-
gün sıkıldın mı, yoruldun mu?’ gibi 
negatif yaklaşımlar çocukta okula 
karşı olumsuz bakış açısına neden 
olabiliyor” ifadelerine yer verdi. 

AİLE VE EĞİTİMCİLER ARASINDAKİ 
İLETİŞİM İYİ OLMALI 

Okula uyum sürecinin çocuklar 
kadar ebeveynler ve eğitimciler açı-
sından da önemli olduğunun altını 
çizen Karaman, bu dönemde aile-
lerin eğitimciler ile iletişim halinde 
olarak süreci ortak yönetmelerinin 
uyum sorununu çözmede etkili ola-
cağını dile getirdi. Okula başlama 
döneminin çocuklar için yeni keşif-
lerin kapısını araladıkları bir zaman 
dilimi olduğuna da işaret eden Ka-
raman, “Yeni başlangıçların ortaya 
çıkardığı merak, heyecan, kaygı, 
endişe bazen korku gibi duyguları 
azaltmak için; çocuğa eğitim göre-
ceği okulu tanıtmak, sınıfları gös-
termek, burada dersler göreceğini, 
faydalı bilgiler edineceğini anlatmak 
güzel bir adım olacaktır. Mümkünse 
öğretmeni ile tanıştırmak aynı sınıf-
ta olacağı arkadaşları ile görüşmek 
çocuğun okul ortamına dair olumlu 
düşünmesini sağlar. Çocuğunuzla 
yapacağınız keyifli bir okul alışve-
rişi çocuğunuzun okula ısınmasına 
yardımcı olur. Okul eşyalarını çocu-
ğunuzun sevdiği renklerde seçmek, 
renkli boya kalemleri, hikaye kitap-
ları çocukların okula olan ilgisini art-
tırır.Çocuklara karşı anlayışlı, sabırlı 
ve sevgi dolu bir yaklaşım sergilen-

melidir. Özellikle ilk günlerde ebe-
veynlerinden ayrılmada zorlanma, 
ağlama, bir yerinin ağrıdığını söyle-
me sık karşılaşılan problemlerdir. Bu 
durumlarda çocuğunuzu dinlediği-
niz ve anladığınızı göstermeniz ço-
cukta rahatlama ve kendini değerli 
hissetme duygularını geliştirecektir. 
Çocuğa uygun bir dille okulda güzel 
vakit geçireceği, yeni bilgiler edine-
rek mutlu olacağı gibi konuşmalar 
yapılarak bu şikayetlerin azalması 
sağlanmalıdır. Ebeveynler çocukla-
rına karşı tutarlı davranmalıdırlar. 
Anne ve baba alınan karaları uygu-
lamada fikir birliği içerinde olmalı ve 
sürekliliğini korumalıdırlar. Çocuğun 
okula hazırlık süreci  önceden başla-
malıdır. Çünkü alışkanlık kazanıl-
ması belli bir zaman gerektirir” diye 
kaydetti. 

ÖĞRETMENLERİN 
MÜDAHALELERİ ÖNEMLİ 

Eğitimcilerin okula başlangıç 
döneminde büyük özveri göster-
diklerini söyleyen Karaman, okula 
uyum sürecinin yönetiminde öğret-
menlerin müdahalelerinin oldukça 
önemli olduğunu vurguladı. Kara-
man, eğitimcilerin ebeveynler ve 
çocuklar arasında köprü görevi üst-
lendiğini ifade ederek, “Bu süreçte 
aile ile olan iletişim sürekliliğini ko-
rumalıdırlar. Ebeveynlerle yapılacak 
fikir alışverişi, çocuğun durumunun 
değerlendirilmesi ve iyi bir seviyede 
olması açısından önemlidir. Eğitim-
ciler uygun buldukları durumlarda 
velilere verecekleri önerilerle öğren-
cilerinin uyum sürecine adaptasyo-
nunu kolaylaştırabilir. Eğitimciler 
uyum sürecini planlayarak bu plan 
dahilinde gelişmeleri takip ederek 
daha sağlıklı değerlendirmeler ya-
pabilirler. Bu sayede kat edilen aşa-
malar veya eksik yönler tespit edile-
rek düzenlemelerle aradaki açıklar 
kapatılabilir. Çocukların sosyal ve 
eğitim hayatlarını olumlu etkileye-
cek bir kaç öneride de bulunmak 
gerekirse; ilgi alanlarını tespit etmek 
ve motivasyon çalışmaları yapmak 
diyebiliriz. Öncelikle iyi bir gözlem-
ci olmak gerekiyor. En güzel tespit 
çocuğun oyunlarını gözlemlemek-
tir. Çocuklarla etkili bir iletişim kur-
mak da diğer bir yöntemdir.Yapılan 
sohbetler sayesinde çocuğun hayal 
dünyası açığa çıkar” diye söyledi. 
YETENEKLER GÖZ ARDI  EDİLMEMELİ 

Çocuğun ilgi duyduğu kitapla-

rın hangi konuları içerdiğine dik-
kat etmenin yol gösterici ip uçları 
arasında olduğuna işaret eden Ka-
raman, “Çocuğunuz seçtiği kitap-
lar sayesinde hayal dünyasındaki 
olayları anlatmak isteyebilir. Çocu-
ğunuzla yapacağınız aktiviteler ilgi 
alanlarının tespitinde önemli rol 
oynayabilir. Çocuğunuz hangi ko-
nulara meraklı ise o konuda sorular 
yöneltebilir. Bu çocuğun merak ve 
ilgi duyduğu konuları yansıtan yol-
dur. El becerilerini takip etmek de 
yetenek tespitinde yol göstericidir. 
Örneğin güzel çizimler yapan bir 
çocuğun resim alanına yatkınlığı 
görülebilen bir yetenektir. Çocuğun 
yetenek gösterisi alanında gelişimi-
ni takip etmek başarısına katkı sağ-
layacaktır” dedi. 

ÇOCUKLARA KENDİLERİNİ İFADE 
ETME FIRSATI VERİN 

“Çocuklar çevreyi tanımaya ve 
keşfetmeye oldukça meraklıdırlar. 
Yeni şeyler öğrenmek ve deneyim-
lemek çocukluk çağlarında oldukça 
önemlidir” diyen Karaman, sözleri-
ne son olarak şunları ekledi: “On-
lar için motivasyon; öğrenmede 
ve amaçlarına uygun davranmada 
oldukça etkili bir faktördür. Aile-
nin çocukla olan iletişimi ve ilişkisi 
motivasyon sağlamada önemlidir. 
Ebeveynlerin evlatlarını iyi tanıma-
ları onları nelerin motive edeceği 
konusunda fayda sağlar. ‘Çocuk ne-
lerden hoşlanıyor, neler onu mutlu 
ediyor’ sorularının cevaplarını bil-
meleri motivasyon kaynaklarının 
tespitinde ailelere yardımcı olur. 
Çocuğa kendini ifade etme fırsatı 
da verilmelidir. Her konuda onun 
yerine karar vermekten kaçınmak 
gerekir. Çocuk kendini tanımalı ve 
zayıf, güçlü yönleri neler bunları al-
gılamalı. Çocuğa verilecek destek ile 
zayıf yönlerinin güçlendirilmesi mo-
tivasyonun temelini oluşturur. Ço-
cuğun başarıları takdir edilmeli ve 
teşvik edilmeye devam edilmelidir. 
Küçük ödüllerle başarısı destekle-
nen çocuğun motivasyonu artacak 
ve çalışma isteği devam edecektir. 
Çocuğun yaptığı işler dinlenilme-
lidir. ‘Bunu nasıl yaptın, nasıl ba-
şardın anlatır mısın’ gibi ifadelerle 
deneyimlerinin kendinde yeniden 
algılaması ve pekiştirmesi sağlana-
bilir. Çocuğun bir şeyler başardım 
algısını hissetmesi motivasyonunu 
geliştirir.” n TUBA KAYA
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Yeni eğitim öğretim yılına yakla-
şık bir hafta kaldı. İlkokul birinci sını-
fa başlayacak öğrenciler için ise pa-
zartesi günü itibarıyla uyum haftası 
kapsamında yeni eğitim öğretim yılı 
başlamış olacak. Bu kapsamda okula 
alışmaya çalışan çocukların yanı sıra 
veliler de zorlu bir süreçten geçecek. 
Uyum sürecinde velilerin dikkat et-
mesi gerekenlerle ilgili konuşan Eği-
timci Yazar Prof. Dr. Firdevs Güneş 
bu sürece öğrencilerin 3 aşamada 
da hazırlanması gerektiğine dikkat 
çekti. Yalnızca birinci sınıf değil; 
henüz ilkokul düzeyinde olan ya 
da okul değişikliğiyle karşı karşıya 
olan öğrencilerin de uyum süreci-
ne ihtiyacı olabileceğini vurgulayan 
Güneş, genel olarak ebeveynlere 
verdiği mesajda, “Zekânın doğuştan 
yüksek olması, dil, zihinsel ve sosyal 
becerilerin yüksek olacağı anlamına 
gelmez. Erken yaşlardan itibaren 
öğrencilere temel eğitim verilerek, 
düşünme, anlama, sorgulama, so-
run çözme, öğrenme gibi beceriler 
geliştirilmeye çalışılır.” dedi. 

ÇOCUKLAR 3 AŞAMADA OKULA 
HAZIRLANMALI

Çocukların okula uyum süre-
cinin okulda değil, evde başlaması 
gerektiğine dikkat çeken Güneş, bu 
sürecin çocuklar için heyecan verici 
olduğunu ve bu heyecanın aileler 
tarafından körüklenmesi gerekti-
ğinin altını çizdi. Uyum sürecinde 
çocukların 3 aşamalı olarak hazır-
lık sürecinden geçmesi gerektiğini 
aktaran Güneş, bu aşamalarla ilgili 
şunları söyledi: “Hazırlık fiziksel, zi-
hinsel ve psikolojik olmalıdır. Fiziksel 
hazırlık denilince genellikle ilk akla 

okul giyecekleri ve eşyaları gelir. Ar-
dından uyku ve yemek düzeni gelir. 
Uyku çocukların sağlıklı olmalarını 
ve iyi öğrenmelerini sağlar. Bunun 
için aileler bir hafta önceden başla-
yarak çocukları her akşam 30 dakika 
erken yatırmalı, sabahları da 30 da-
kika erken kaldırmalıdır. Zihinsel ha-
zırlık ise öğrencileri okul, öğrenme, 
gelişme, başarılı olma gibi süreçlere 
zihnen hazırlama işlemidir. Okuma 
için öğrencinin sevdiği konular ya 
da tatile gitmek, piknik yapmak gibi 
yaz etkinliğini hatırlatan kitaplar se-
çilebilir. Çocuğun okudukları çeşitli 
sorularla kontrol edilmelidir. Ayrıca 
bulmaca çözme, matematik, düşün-
me, sorgulama, çıkarım ve tahmin 
yapma gibi becerileri geliştiren eğ-
lenceli oyunlar yapılabilir.” 

‘BU GERGİNLİK, NORMAL’
Diğer aşamanın ise stres yöneti-

mi kapsamında psikolojik olduğunu 
ifade eden Güneş, okul sorumlulu-
ğunun çocuklarda gerginliğe neden 
olabileceğini hatırlatarak ‘sabrın’ bu 
kapsamda ne kadar önemli olduğu-
na dikkat çekti; bu sürecin atlatıl-
ması ise ilk olarak geçen yıl yaşanan 
olumlu olayların çocuğa hatırlatı-

larak motive edilmesi gerektiğini 
bildirdi. Güneş, okula henüz baş-
layanlarda ise bu gerginliğin doğal 
olduğunu söyledi. 
‘OKULUYLA İLGİLİ OLURSANIZ DAHA 

ÇABUK SEVECEKTİR’
Çocukların okula dair iyi düşün-

celer edinmesinde ailenin rolünün 
büyük olduğunu vurgulayan Güneş, 
bu kapsamda ailelerin yapabilecek-
leri davranış ve tutumlar hakkında 
konuştu. Güneş, “Okulun önemi 
hakkında konuşmak, okulu gez-
direrek olumlu okul anılarınızdan 
bahsetmek onları okula hazırlar ve 
okula karşı olumlu tutum geliştir-
mesine yardım eder. Okulu sevme-
leri için streslerini nasıl yönetecek-
lerini öğretin. Bunun için  okulla 
ilgili endişeleri hakkında konuşma-
ya teşvik edin. Okulda güvenebile-
cekleri arkadaş veya yetişkin kişileri 
belirlemeye yardımcı olun. Okulda 
her şeyin yolunda gittiğinden emin 
olmak için akşamları çocuktan bir-
kaç kelime ile gününü anlatmasını 
isteyin. Bu uygulama okulda öğren-
dikleriyle ilgilendiğinizi gösterir ve 
iletişimi kolaylaştırır.  Çocuğunuzun 
okulda başarılı olması ve gitmek is-

temesi için okula ve okul çalışanları-
na güvendiğinizi hissetmesi gerekir. 
Bazı konulardan hoşnut değilseniz, 
çocuğunuzla bu konuyu konuşmak 
yerine öğretmeniyle veya idareyle 
görüşün. Çocuğun yanında onları 
eleştirmeyin.” şeklinde tavsiyelerde 
bulundu.

BUNLARI YAPARAK 
GELİŞTİREBİLİRSİNİZ!

Güneş, çocuğun öğrenme ko-
nusundaki yetkinliklerini geliş-
tirmek ve heyecanını diri tutmak 
amacıyla ailelere bazı tüyolar verdi. 
Öğrenme noktasında çocuğun bazı 
keşifler yapmasının şart olduğunu 
dile getiren Güneş, “Öğrenmeye 
merak uyandırın. Bu amaçla, farklı 
konularda yaşına uygun sorular so-
run. Okumayı bilse bile çocuğunuza 
hikâyeler okuyarak kendi hikayesini 
zihninde kurmasına izin verin. Ço-
cuğunuzla birlikte oynayın. Oyun, 
aranızdaki bağı güçlendirmenin 
yanı sıra okul için yararlı beceriler 
geliştirir.” dedi. 

‘ZEKA TEK BAŞINA 
YETERLİ DEĞİL’ 

Ailelerin gelecek beklentileriy-
le ilgili olarak da konuşan Güneş, 

çocuğun zeki olmasının tek başına 
yeterli olmadığına dikkat çekti. Bu 
kapsamda iyi bir eğitim modülünün 
içerisine erken yaşlarda konulacak 
olan bazı eğitimlerle sosyal beceri-
lerin artırılabileceğine işaret eden 
Güneş, “Eğitim gelecektir. Gelece-
ğin en önemli anahtarı ise okuldur. 
Okul çocuğun hayatına yön veren 
temel eğitim kurumudur. Burada 
öğrencilere okuma, yazma, aritme-
tik, fen, sosyal gibi temel bilgi ve 
beceriler kazandırılır. Zekânın do-
ğuştan yüksek olması, dil, zihinsel 
ve sosyal becerilerin yüksek olacağı 
anlamına gelmez. Erken yaşlardan 
itibaren öğrencilere temel eğitim 
verilerek, düşünme, anlama, sorgu-
lama, sorun çözme, öğrenme gibi 
becerilerin geliştirilmesine çalışılır. 
Böylece bilgiye ulaşma ve kullanma 
kolaylaşır, öğrencinin her yönden 
gelişimi hızlanır. Bu nedenle çocuğa 
okul sevdirilmelidir.” diye konuştu. 

BAŞARIYI DEĞİL, ÇABAYI ÖVÜN!
Çocuğun akademik hayatında 

başarı beklentisinin elbette olacağı-
nı belirten Güneş, başarıya teşvikin 
baskıya dönüşmemesi adına ailele-
rin ‘gerçekçi’ bir beklenti içinde ol-

maları gerektiğini ifade etti. Velilerin 
amacının mükemmeli hedeflemek 
değil, ‘elinden gelenin en iyisini yap-
mak’ olması gerektiğine işaret eden 
Güneş, çocuğun başarısıyla ilgili 
şunları söyledi: “Her çocuk farklıdır. 
Yaşı, kişiliği, becerileri öğrenme hı-
zını ve başarısını etkiler. Beklentile-
riniz çok büyükse çocuğun cesareti 
kırılabilir. Bu nedenle sonuçtan zi-
yade gösterdiği çabaya değer verin. 
Çabalarını övün. Sadece iyi notlar 
aldığında değil gösterdiği gayret ve 
çabaları için de övün. Çocuğunuz 
böylece başarılı olmak için çaba har-
camanın gerekli olduğunu anlar ve 
azimle çalışmayı öğrenir.” 

SAĞLIKLI BESLENME BEYNİ
 DOĞRUDAN ETKİLER

Öğrenme ve gelişim açısından 
dengeli beslenmenin de önemine 
dikkat çeken Güneş, poğaça, simitle 
geçiştirilen öğünlerle ilgili konuş-
tu; önerilerde bulundu: “Meyve ve 
sebzeler çocukların sağlığı için ge-
rekli olan vitaminler, mineraller ve 
antioksidanlar açısından zengindir. 
Bu nedenle tatlı ve yağlı ürünlerin 
tüketimi sınırlandırılmalı, bunlar ye-
rine meyveler, kuru meyveler, doğal 
yoğurtlar tercih edilebilir. Çocuk-
ların sağlıklı beslenmesi için beyni 
doğrudan etkileyen kalorilere ağırlık 
verilebilir. Süt, süt ürünleri, peynir, 
yoğurt vb. beynimize doğrudan 
katkı sağlar. Yumurta sarısı, beyni 
birinci sırada besler. Kepekli ekmek, 
badem, ceviz, fındık gibi madensel 
tuz yönüyle önerilir. Ayrıca çocuklar 
yeterince su içmeye teşvik edilme-
lidir.” 
n HACER CEYLAN 

Öğrencilerin okula fiziksel, zihinsel ve psikolojik olarak 3 aşamada hazırlanması gerektiğine işaret eden Eğitimci Prof. Dr. Firdevs 
Güneş, zekanın tek başına yeterli olmadığını bildirerek okula uyum ve akademik başarıyla ilgili ebeveynlere önerilerde bulundu  

Zeka tek başına yeterli değil

Prof. Dr. Firdevs Güneş

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, “Karatay Halk Günü”n-
de vatandaşlarla bir araya gelmeye 
devam ediyor. Karatay Belediyesi 
Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen 
buluşmada Başkan Hasan Kılca, 
Karatay Belediye Başkan Yardım-
cıları ve Birim Müdürleri; vatan-
daşların talep ve görüşlerini tek 
tek dinledi. Kendilerine iletilen 
taleplerin çözümü için ilgili birim 
müdürlüklerine talimatlar verilir-
ken, taleplerin kısa sürede çözüme 
kavuşması için çaba sarf etti. 

TAŞINAN RUHLA İNŞA EDİLEN 
ŞEHİRLER… 

Vatandaşlarla doğrudan yapı-
lan görüşmelerin, sorunların hızlı 
bir şekilde çözüme kavuşması bağ-
lamında verimli olduğunu söyleyen 
Hasan Kılca; şeffaf belediyecilik 
anlayışının bir gereği olarak beledi-
yenin kapılarının vatandaşlara her 
zaman açık olduğunu söyledi. Kıl-
ca; “Hacı Bayram Veli’nin, ‘Sen bir 
şehri inşa edersin, o şehir de seni 
inşa eder’ dediği gibi, şehri insanın 
aynası olarak gördük. Topraktan 
yaratılan insanda asıl olan nasıl ruh 
ve gönül ise, taştan topraktan var 
olan şehirler için de aynı şey geçer-
lidir. İnşa ettiğimiz şehirler taşıdık-
ları ruhla, kimlikle olduğu gibi bizi 
yansıtırlar. Bizler gönüllerimizdeki 
güzellikleri, iyilikleri bu aziz belde-
nin taşında toprağında, her köşe-

sinde yaşatmakla yükümlüyüz. Bu 
bağlamda da birlik, beraberlik ve 
dayanışma ruhunun üst seviyede 
olduğu ilçemizi vatandaşlarımızla 
birlikte yönetiyoruz. Vatandaşla-
rımızın huzuru, sağlığı ve mutlu-
luğu için çalışıyoruz. Karatay Halk 
Günleri’nde 7’den 70’e tüm hem-
şehrilerimizin talep ve isteklerini 
bire bir dinleyerek, sorunlara hızlı 
bir şekilde çözüme kavuşturuyo-
ruz. Belediyemizle ilgili sorunların 
çözüme kavuşması için gerek-
li talimatları veriyoruz, bununla 
birlikte farklı kamu ve kurumlara 
yönelik talepleri de not alarak il-
gili yerlere iletiyoruz. İlçemizin ve 
hemşehrilerimizin vatandaşları-
mızın çözüm bekleyen sorunlarını 
koşulsuz, şartsız ve önyargısız bir 
yaklaşım içerisinde çözmeye gay-
ret gösteriyoruz. İhtiyaç sahibi her 
vatandaşımızın istek ve taleplerini 
üzerimize düşen sorumluluk ve 
imkânlar ölçüsünde çözüme ka-
vuşturduk, bundan sonra da ka-
vuşturmaya devam edeceğiz. Tüm 
çabamız; hemşerilerimizin derdine 
derman olabilmek. Bu makamlar 
hizmet makamı. Hemşerilerimizin 
hizmetkârı olarak bizler de bugüne 
kadar bu anlayışla hizmet etmenin 
gayretinde olduk. İnşallah bu an-
layışla hizmet etmeye de devam 
edeceğiz” diye konuştu.
 n HABER MERKEZİ

‘Şehri insanın aynası 
olarak görüyoruz’

Okul öncesi ve ilkokul öğrencilerinin eğitimde uyum sürecinde yapılması gerekenler hakkında bilgi veren Sosyolog, Çocuk-
larla İletişim ve Çocuk Eğitimi Uzmanı Songül Karaman, keyifle yapılan bir okul alışverişinin bile öğrencileri etkilediğini aktardı            

Okula alışmaları sağlanmalı!

Songül Karaman



İkinci el motorlu kara taşıt-
larının ticareti hakkındaki yö-
netmelik yürürlükten kaldırıldı, 
motorlu kara taşıtlarının tica-
reti hakkında yönetmelik adıy-
la yenilenerek Resmi Gazete'de 
yayımlandı. Yönetmeliğe göre, 
ikinci el motorlu kara taşıtı sa-
tışında, 6 ay ve 6 bin kilomet-
re sınırı ile bu araçların üretici 
veya distribütör tarafından tav-
siye edilen güncel satış fiyatının 
üzerinde bir fiyattan ilan yoluyla 
pazarlaması 1 Ocak 2025 tari-
hine kadar yapılamayacak. Yeni 
düzenlemeye göre, Ticaret İl 
Müdürlükleri tarafından verilen 
yetki belgesi olmadan ticari fa-
aliyet çerçevesinde ikinci el mo-
torlu kara taşıtı pazarlama veya 
satışı yapılamayacak. Bir takvim 
yılı içinde 3'ten fazla ikinci el 
motorlu kara taşıtı satışı ticari 
faaliyet kabul edilecek, kişi hak-
kında idari takip başlatılacak.

‘RUHSAT BİLGİLERİNİ TAMAMEN 
İLANA GİRECEĞİ İÇİN 

DOLANDIRICILARIN BİRAZ 
DAHA ÖNÜNE GEÇİLECEK’

Yönetmeliğin detaylarında 
ilan süreciyle alakalı yenilikler 
hakkında bilgi veren Konya Oto 
Galericiler Odası Başkanı Ab-
dullah Acıbadem, "Yeni yönet-
meliğin içerisinde ilan süreciyle 
alakalı da bir düzenleme var. 
Bir ilan var, bu ilanı yetki bel-
gesi olan bir galerici esnafımıza 
ilan attırmak istediğiniz zaman, 

burada E-Devlet'ten girip yetki 
belgesi olan firmaya yetki vere-
rek aracınızın internet üzerin-
den ilana verilmesine müsaade 
etmiş olacaksınız. Tabii burada 
aslında en güzel tarafı bireysel 
ilan atarken bile, yani aracın 
resimleri ve girdiğiniz bilgiler 
dahilinde bir şey yazmadan ilanı 
sahte olarak da atabiliyorlardı. 
Kopyalama ilan dediğimiz, sahte 
ilanları yayınlayıp dolandırıcılığa 
yol açılıyordu. Vatandaşın ilan 
sayfalarına internet ortamına 
atabilecek ve burada girerken 
tamamen kendine ait olduğunu, 
ruhsat bilgilerini tamamen ilana 
gireceği için dolandırıcıların bi-
raz daha önüne geçilmiş olacak 
diye düşünüyoruz" dedi.

YENİ YÖNETMELİKTE GÜVENLİ 
ÖDEMEYLE MAĞDURİYET

 AZALTILACAK
Otomotiv sektöründe baş-

latılması ön görülen güvenli 
ödeme sistemi sayesinde do-
landırıcılığın en az seviyeye in-
dirileceğini ifade eden Odası 
Başkanı Abdullah Acıbadem, 
"Yeni yönetmelikle beraber gü-
venli ödeme sistemi daha önce 
aslında mayısın ilk haftasında 
sadece bir günlük bir deneme 
süreci yaşadık. Tabii altyapısı 
hazır olmadığı için bu uygulama 
ertelendi ama Resmi Gazete'de 
yayınlanarak da gelecek dönem-
de zemini hazırlanarak Ticaret 
Bakanlığımızla bunun zemini 
oluşturularak tamamen haya-
tımıza girecek. Güvenli ödeme 
sistemi hiç tanımayan 2 tane bi-
reysel vatandaşın aracı internet 
ortamında bulup sonrasında pa-
zarlık neticesinde bir araya gelip 
noterde satış işlemiyle yürüyen 
bir süreç. Burada en büyük so-
run olan son günlerde de artan 

noterlerdeki para mağduriyet-
lerinin önüne geçilmiş olacak" 
şeklinde konuştu.

YETKİ BELGESİ OLMAYAN KİŞİ
 İLAN VEREMEYECEK

İnternet üzerinden şahısla-
rın kendi aracını satmasıyla oto-
motiv sektöründeki fiyat oran-
larının arttığına dikkat çeken 
Başkan Acıbadem, "Pandemi 
sürecinde herkes kafasına göre 
fiyatlar yazmasından dolayı araç 
üzerindeki şişen balonların da 
önüne geçecek. Yani burada ga-
lerici diyecek ki vatandaşa 'ara-
cınızın değeri bu fiyat, satılması-
nı istiyorsanız işte şu rakamdan 
ilanı koyduğumuz zaman satabi-
liriz.' Burada yasal yükümlülüğü 
de yetki belgesi olan galerici al-
mış olacak. Yani diğer türlü va-
tandaş ya tutarsa deyip işte bazı 
malum sarı sayfalar, internet si-
teleri üzerinden bir ilan ücretsiz 
veriyor o ücretsiz ilanı aracının 
değeri de 1 milyon liraysa işte 1 
milyon 100 bin olarak ilana ko-
yuyordu. Ya tutarsa mantığıyla 
aslında bu da enflasyonu körük-
lemiş oluyor. Fiyatların artması-
na sebep oluyor. Burada bu işi 
bilen birinin refakatinde hem 
de sonrasında sadece alıcının ve 
satıcının buluşmasından sonra 
bu işin resmi boyutunu da takip 
etme noktasında firmanın dahil 
olması bence isabetli olacak diye 
düşünüyorum" diye konuştu.
n İHA
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Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
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Kulu’da 70 yaşındaki İhsan 
Benli, üniversiteden onur bel-
gesi alarak mezun oldu.

Kulu ilçesinde yaşayan İh-
san Benli, 1 yıl önce başladı-
ğı Anadolu Üniversitesi’nde 2 
yıllık bölüm olan Emlak Yöne-
timi bölümünden 1 yılda me-
zun oldu. 3 çocuk babası Benli, 
üniversiteyi bitirmenin mutlu-
luğunu ve gururunu yaşarken 
gençlere örnek olmak istediği-
ni belirtti. Daha öncesinde de 
lisans mezunu olduğunu ifade 
eden Benli, öğrenmenin yaşı-
nın olmadığını da söyledi.

ÇALIŞMAYI SEVİYORUM, 
HEVESİM VAR’

Üniversiteye başlama sü-
recini anlatan İhsan Benli, 
"2023 yılının Ağustos ayında 
bir üniversiteye tekrar başla-
dım. Daha önce lisans mezu-
nuydum, tekrardan sınavsız 
üniversiteye kayıt oldum. Bazı 

derslerden muaf olduğum için 
1 yıl içinde mezun olabilece-
ğimi hesapladım. 1 yıl içinde 
fazla fazla ders alarak tüm 
derslerimi verdim. Yılsonunda 
da onur belgesi alarak mezun 
oldum" dedi.

Okumayı ve araştırmalar 
yapmayı çok sevdiğini ifade 
eden Benli, "Çalışmayı seviyo-
rum ve hevesim var. Okumayı 
da çok seviyorum genellikle 
çok kitap okuyan birisiyim. 
En azından ayda 2 ya da 3 
tane kitap okurum. Bilimsel 
ve toplumsal yani sosyolojiyle 
ilgileniyorum. Gençlere örnek 
olmak istiyorum. Onlara tav-
siyem çok okumaları yönün-
de" şeklinde konuştu. Eşinin 
de kendisine bu süreçte çok 
yardımcı olduğunu söyleyen 
Benli, eşine teşekkür ederek 
sözlerini tamamladı.
 n İHA

‘Öğrenmenin yaşı yok’ dedi,
70 yaşında mezun oldu 

Park yeri için birbirine girdiler! Saman balyaları küle döndü 
Seydişehir’de komşu ai-

leler arasında çıkan park yeri 
kavgasında 4 kişi darp edildi. 
Pınarbaşı Mahallesi'nde araç 
park yeri nedeniyle komşu iki 
aile arasında çıkan tartışma 
kavgaya dönüştü.

 Birbirlerine taş ve sopa-
larla saldıran taraflardan N.Ü, 
E.S, H.C. ve M.C. yaralandı. 
Yaralılar, ihbar üzerine bölge-
ye sevk edilen ambulanslarla 
Seydişehir Devlet Hastane-
si'ne kaldırıldı.
n İHA

Tuzlukçu’da saman balyalarının 
alev alması sonucu çıkan yangın it-
faiye ekipleri tarafından söndürüldü. 
Yangın, ilçeye bağlı Aşağı Mahalle-
si’nde meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, A.G.'ye ait olduğu öğrenilen 
saman balyaları henüz belirleneme-
yen bir nedenle tutuşarak yanmaya 
başladı. Çevredekilerin ihbarı üze-
rine olay yerine itfaiye ekipleri sevk 
edildi. İtfaiye ekiplerinin kısa sürede 
müdahale ettiği yangın, diğer sa-
man balyalarına ulaşmadan kontrol 
altına alınarak söndürüldü. Yangının 
çıkış nedeni araştırılıyor. n İHA

Ticaret Bakanlığı'nca hazırlanan motorlu kara taşıtlarının ticareti hakkında yönetmelik kapsamında konuşan Konya Oto Gale-
riciler Odası Başkanı Abdullah Acıbadem, bu kapsamda noterlerdeki dolandırıcılık olaylarının önüne geçilmiş olacağını belirtti 

Dolandırıcılara yeni engel! 

İhsan Benli

Abdullah Acıbadem

Selçuk Üniversitesi akade-
misyenleri Prof. Dr. Ercan Dur-
muş ve Prof. Dr. İlhami Çelik, 
TÜBİTAK destek projesiyle yu-
murta ve tavuktan elde ettikleri 
proteinlerle diş implantı teda-
visinde önemli bir buluşa imza 
attı. Doğal malzemelerle yapıla-
cak uygulama ile implant tedavi-
sinde iyileşme süresi kısalacak. 
Deve kuşu ve tavuk yumurta-
sıyla tavuktan elde edilen doğal 
malzemeler sayesinde implant-
larda yeni dönem başlıyor. 

AMAÇ SÜRECİ 
HIZLANDIRMAK

Dental implantlarda yeni 
dönem başlatan buluşun ticari-
leşmesinde önemli bir adım atıl-
dığını ifade eden Prof. Dr. Ercan 
Durmuş, projeyle ilgili, “TÜBİ-
TAK 1702 patent destek projesi 
ile Huğlu’da DOME firmasına 
patent devri yapıldı. 4 yıllık pro-
jenin 2,5 yıllık süreci başarıy-
la tamamlandı. Türkiye’de çok 
az sayıda üniversite tarafından 
TÜBİTAK 1702 desteğiyle ger-
çekleştirilen proje, dental ve 
ortopedik implant yüzeylerinin 
doku uyumunu güçlendiren ve 
kemik yapımını uyaran orga-
nik materyallerle kaplanmasıy-
la oluşturulan biyoaktif yüzeyli 
implantların hazırlanmasıyla il-
gilidir. Bu projedeki amacımız; 

diş implantlarının iyileşme sü-
recini hızlandırarak hastaların 
daha kısa sürede protezlerine 
kavuşmasını sağlamaktır. Bunu 
da yumurta kabuğu, yumurta 
kabuk zarı ve tavuk uterus sıvısı 
gibi doğal malzemeleri kullana-
rak yapıyoruz. Yumurta kabuk 

zar proteinleri ve tavuk uterus 
sıvısındaki biyoaktif materyal-
leri kullanmamızın nedeni bu 
materyallerin doğal olarak baş-
ta kemik dokusu ve yumuşak 
doku olmak üzere iyileşmeyi 
destekleyen özelliklere sahip 
olmasıdır. Yumurta kabuk zarı 

ve uterus sıvısı, kemik yapısı-
nı oluşturan maddelere benzer 
proteinler içerir. Bu proteinler, 
kemik hücrelerinin çoğalmasını 
ve yenilenmesini teşvik eder, 
böylece implantın kemikle daha 
hızlı ve sağlam bir şekilde kay-
naşmasını sağlar. Ayrıca, doğal 
bir malzeme olduğu için vücut 
tarafından iyi tolere edilir ve bi-
yolojik olarak uyumludur. Bu da 
hem hastanın iyileşme sürecini 
hızlandırır hem de tedavi başa-
rısını artırır” dedi.

İYİLEŞME SÜRESİ 
4 HAFTAYA DÜŞECEK

Hastaların normalde çeneye 
implant yerleştirilmesinden yak-
laşık 4 ay sonra başlanan protez 
yapılma süresinin bu uygula-
mayla 4 haftaya düşeceğini söy-
leyen Prof. Dr. Ercan Durmuş, 
“Biyouyumlu olan titanyum (Ti) 
ve alaşımlarının yüzeyi biyoak-
tif malzemelerle kaplandığında 
kemik-implant bağlanma sü-
resi kısalacak, böylece hastalar 
daha çabuk sürede dişlerine ka-
vuşarak estetik ve fonksiyonel 
ihtiyaçlarını giderebilecekler. 
Ayrıca yaşlılığa bağlı veya çeşit-
li nedenlerle çene kemiği zayıf 
olan kişilerde de dental implant 
tedavisinin yapılabilirliğini arttı-
racaktır” diye konuştu.
n HABER MERKEZİ

Yumurta proteiniyle implant tedavisinde yeni dönem! 
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Selçuk Üniversitesi (SÜ) Turizm 
Fakültesi’nde önemli bir atama 
gerçekleşti. SÜ İletişim Fakülte-
si akademisyenlerinden Prof. Dr. 
Bünyamin Ayhan, Turizm Fakül-
tesi’nin yeni dekanı olarak göreve 
başladı. Bu atamayla birlikte, üni-
versite yönetimi, turizm alanında 
akademik ve sektörel iş birliklerini 
güçlendirmeyi, öğrenci odaklı çalış-
maları artırmayı hedefliyor. Selçuk 

Üniversitesi Rektörlüğü'nden yapı-
lan açıklamada, Prof. Dr. Bünyamin 
Ayhan'ın, Turizm Fakültesi’ne yeni 
bir soluk getireceği ve fakültenin 
gelişimine katkı sağlayacağı belir-
tildi. Üniversite yönetimi, Ayhan’ın 
liderliğinde turizm eğitiminde kali-
teyi artırarak, sektöre nitelikli insan 
kaynağı yetiştirmeye devam etme-
yi amaçladıklarını vurguladı.
n TÜLİN ŞEKER

Dünya Görmeyenler Derneği 
Genel Başkanı Mehmet Ali Şahin, 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü gö-
revine atanan Birdal Öztürk'e ha-
yırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
Ziyaret, görme engelli bireylerin 
sosyal hayata katılımlarını artır-
mak ve spor faaliyetlerine daha 
fazla dahil olmalarını sağlamak 
amacıyla gerçekleştirildi. Ziyarete, 
Genel Başkan Mehmet Ali Şahin'in 
yanı sıra Dernek Yönetim Kurulu 
Üyesi Murat Yaylacı, Dünya Gör-
meyenler Derneği gönüllüsü ve 
Uluslararası İnsani Yardımlaşma 
Vakfı (IDEA) sorumlusu Fatma Do-

ğener de katıldı. Ziyaret sırasında, 
görme engelli bireylerin spor ve 
gençlik faaliyetlerine katılımını ar-
tırmaya yönelik projeler ve iş bir-
liği imkanları üzerine istişarelerde 
bulunuldu. Genel Başkan Mehmet 
Ali Şahin, yaptığı konuşmada, 
"Görme engelli bireylerin sosyal 
hayatın her alanında yer almasını 
sağlamak ve onlara daha fazla spor 
ve gençlik faaliyeti imkanı sunmak 
için yeni projeler geliştirmeye ka-
rarlıyız. Birdal Öztürk'ün bu konu-
da önemli çalışmalar yapacağına 
inanıyoruz." dedi.
n HABER MERKEZİ

Prof. Dr. Bünyamin 
Ayhan dekan oldu 

Görme engellilerin sosyal
hakları hakkında konuşuldu  

Konya Aydınlar Ocağı tarafından 
düzenlenen Selçuklu Salı Sohbetle-
rinde Araştırmacı Yazar ve yönet-
men İbrahim Dıvarcı, İspanya’da 
yaptıkları Türk-İslâm eserlerini araş-
tırma çalışmaları hakkında fotoğraf 
sunumu yaparak bilgiler verirken 
Ocak Başkanı Dr. Mustafa Güçlü de 
Endülüs tarihini anlattı. İl Halk Kü-
tüphanesi Salondaki programda ilk 
olarak kürsüye gelen Öksüz Ozan 
Avrupa kıtasındaki ilk Müslüman 
devlet Endülüs ve Bosna Hersek 
üzerine kaleme aldığı duygu yüklü 
şiiri seslendirdi.  Daha sonra fotoğ-
raflar eşliğinde Endülüs bölgesin-
deki eserler hakkında bilgiler verdi. 
Dünyada kadınlar için en görkemli 
yapıların Müslümanlar tarafından 
kadınlar için inşa edildiğine işaret 
eden Dıvarcı, “Kadınlara hediye 
edilmiş abidevi eserlere rastlamak 
mümkün. Kadınlara şehirler hediye 
edilmiş, saraylar inşa edilmiştir. Kur-
tuba’daki Medine’tül Zehra da bun-
lardan biridir” dedi.
SELÇUKLU ESERLERİ İSPANYA’DA!

İslâm bölgelerinde birbirine 
benzer çok sayıda su yapısı olduğu-
na dikkat çeken Dıvarcı “Endülüs 
bölgesinde de aynı izleri taşıyan su 
yapıları görüyoruz. Hatta Endülüslü-
ler bu sanatı zirveye çıkarmışlardır” 
diye konuştu. Mabetler hakkında da 
bilgiler veren Dıvarcı, “Dünyanın 
birçok yerindeki mabetlerde, o gün 
ayin varsa, biletiniz olsa bile ziya-
retiniz kısıtlanır, dışarı çıkarılırsınız. 
Günümüz İspanya’sında da durum 
böyledir” dedi. İspanya’da gördük-
leri, Türklere ait eserlere hakkında 
bilgiler veren Dıvarcı, “Madrid’de 
bir müzede Selçuklu eserleri bulu-
nuyor. Üzücü olan, bugüne kadar 
hiçbir araştırmacı oralara gidip (Bu-
rada Türk eserleri var mı?) diye sor-
mamış. Müzenin, 2006 yılında beri 
müdürü olan şahıs, bizim Türk obje-
leri olup olmadığını merak etmemiz 
üzerine, (Bugüne kadar Türkiye’den 
gelip özellikle Türk eserlerini soran 
olmadı) diyerek ilgisizliğimizi ifade 
etti. Oysa araştırmacılarımız oralar-
da, bizim tarihimize, kültürümüze 
ait eserler üzerine çalışmalar yap-
ması lâzım” şeklinde konuştu.

‘53 ÜLKEDEKİ MÜZELERDE 
TÜRKLER VAR’

Dünyanın 53 ülkesindeki mü-
zelerde Türklere ait emtialar bulun-
duğuna vurgu yapan Dıvarcı, “Sa-
ka’lardan, İskitlerden Osmanlı’ya 
kadar pek çok eseri Dünya müzele-
rinde görmek mümkün. Ancak batı-
lılar Suriye, İran, Irak gibi mahreçli 
eserleri Türk eseri olarak tanıtmı-
yor. Oysa eserin ait olduğu yıllarda 
o bölgelerde Türkler yaşıyordu. (Siz 
kadim İran medeniyetiyle tanışma-
dan önce at çobanıydınız) gibi yak-
laşımları var. Avrupa’da bizim kül-
türümüzü ve tarihimizi temsil eden 
eserlere karşı daha duyarlı olmak ve 
çalışmalar yapmak zorundayız” di-
yerek sözlerini sürdürdü. Avrupa’da 
Türk İzleri takip etmek üzere 2007 
yılından hu yana Aydınlar Ocağı ev 
sahipliğinde çalışmalar yaptığını da 
anlatan Dıvarcı, “Cumhurbaşkanlı-
ğı himayelerinde Türk varlığının iz-
lerini sürüyoruz. Her ay birden çok 
ülkeyi ziyaret ederek çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Endülüs bölgesinde-
ki çalışmalarımızda Aydınlar Ocağı 
Başkanımız Dr. Mustafa Güçlü Bey 
de bizimle oldu. Sonuçta on se-
kiz bölüm belgesel ortaya çıkacak. 
2025 yılında belgeseli 2026 yılında 
da külliyatı bitirmeyi hedefliyoruz” 
dedi. Şu ana kadar yaptıkları çalış-
maların, Türk tarihinin yeniden ya-
zılması gerektiğini ortaya çıkardığını 
anlatan Dıvarcı, “Dünya tarihinin 
batılı hegomonyadan kurtarılması 
lazım. Avrupa’da iki bin yıllık devlet 
yokken bizim tarihimizi kısıtlama 
çalışıyorlar” diyerek konuşmasını 

tamamladı.
‘VANDALLAR İSMİNDEN 
DÖNÜŞMÜŞ OLABİLİR’

Daha sonra kürsüne gelen Kon-
ya Aydınlar Ocağı Başkanı Dr. Mus-
tafa Güçlü İspanya yarımadasının 
Müslümanlar tarafından ne zaman 
ve ne şekilde fethedildiği, yaşanan 
tarihi süreci, yükselen medeniyeti 
ve çöküş sürecini anlattı. Endülüs 
isminin, Kuzey Afrika’ya geçmeden 
önce bir süre İspanya’nın güneyin-
de yaşayan Vandallar’ın, (Vandalus) 
olarak anılmalarıyla, bu ismin (En-
dülüs) şeklinde dönüşmüş olabilece-
ğini ifade eden Güçlü, “Kuzey Afrika 
Valisi Mûsâ b. Nusayr, Emevî Halife-
si Velîd b. Abdülmelik’ten izin alarak 
Tarîf b. Mâlik kumandasındaki yak-
laşık 500 kişilik bir birliği 710 yılının 
ilkbaharında keşif gayesiyle İspan-
ya’nın güney kıyılarına yolladı. Tarîf 
b. Mâlik’in bol miktarda ganimetle 
dönmesinden sonra İspanya’nın fet-
hi için hazırlıklara başladı ve 711’de 
Berberî Târık b. Ziyâd kumandasın-
daki orduyu İspanya’ya gönderdi. 
İspanya’da hüküm süren Vizigot 
Krallığında da taht kavgaları, toplum 
içinde çatışmalar vardı. Yahudileri 
zorla hıristiyanlaştırma politikası-
nın sebep olduğu çeşitli problemler 
yaşanıyordu. Târık bin Ziyad İspan-
ya’nın güneyindeki Calpe Cebelitâ-
rık, dağında karargâhını kurduktan 
sonra yakınındaki Cezîretülhadrâ’yı 
aldı. Vâdiilekke veya Rio Barbate kı-
yısında karşılaştığı Kral Rodrigo’nun 
Vizigot ordusunu, zorlu bir savaş 
sonunda yendi ve İspanya’nın fethi 
için müslümanların önünde ciddi 

bir engel kalmadı. Târık’ın kuman-
danları Malaga, Elvira ve Kurtuba 
yani Cordoba’yı ele geçirirken ken-
disi de önce Ecija’yı yani İsticce’yi 
e arkasından Vizigotlar’ın başşehri 
Toledo’yu fethetti” dedi. Fethin ta-
mamlanması için Mûsâ b. Nusayr’ın 
çoğunluğu Araplar’dan oluşan 18 
bin kişilik bir ordunun başında 712 
yılında  İspanya’ya geçtiğini ve Se-
villa, Carmona, Leble  ve Mérida’yı 
zaptettikten sonra Toledo’da Târık 
b. Ziyâd’la buluştuğunu anlatan 
Güçlü, “İkisi birlikte fetih hareketini 
İspanya’nın kuzeyine doğru devam 
ettirdiler ve Liyûn, Galicia bölgeleri 
ve Lâride, Berşelûne yani Barcelona, 
Sarakusta  yani Zaragoza  şehirlerine 
hakim oldular. 714 yılında Mûsâ b. 
Nusayr’ın Endülüs’ün idaresini oğlu 
Abdülazîz’e bırakıp yanına Târık’ı 
da alarak bol miktarda ganimetle 
birlikte Dımaşk’a dönerken hediye 
yanlarında Süleyman Masasını da 
hediye olarak götürdüler. 36 ayağı 
olan masanın bir ayağı Tarık’taydı 
ve hediye verildikten sonra onu da 
takdşm ederek (Asıl zafer sahibi ol-
duğunu) vurgulamak istedi. Çünkü 
Mûsa b. Nusayr ile aralarında soğuk-
luk vardı. Bu dönemde Endülüs’te 
asrü’l-vülât bilinen valiler dönemi 
başladı. I. Abdurrahman’ın 756’da 
Endülüs Emevî Devleti’ni ilânına ka-
dar devam eden dönemde yirmi bir 
vali başa geldi” diye konuştu.

ŞEHİRLERİ BİR BİR ALDI!
Endülüs’te İslâm dünyasını etki-

leyen gelişmeler yaşandığını anlatan 
Güçlü, “Endülğs en parlak dönemini 
2. Abdurrahman zamanında yaşadı.  
3. Abdurrahman’ın kendini Halife 
ilan etmesiyle İslam dünyası ilk defa 
iki halifeli dönem yaşadı. Fatımilerin 
Mısırı ele geçirip liderin kendini ha-
life ilan etmesiyle de üçlü halife dö-
nemi oldu. 1031’de Emevi hanedanı 
sürgüne gönderildi, halifelik lağve-
dildi ve Endülüs’te beylikler dönemi 
başladı. Kuzey’de Müslümanları alt 
etmek için fırsat bekleyen Hristiyan-
lar da bu durumdan istifade ederek 
şehirleri bir bir aldı, en son Gırnata 
düştü.” Diyerek sözlerini tamamla-
dı.
 n HABER MERKEZİ

Endülüs Tarihi ve İslâm Medeniyetini anlatan Araştırmacı Yazar İbrahim Dıvarcı, Avrupa’da Türk tarihinin kısıtlanmaya 
çalışıldığına ve dünya tarihinin batılı hegemonyadan kurtarılması gerektiğine dikkat çekerek, ‘Tarih yeniden yazılmalı’ dedi 

Tarih yeniden yazılmalı! 

Büyükşehir Belediyesi, 635 ki-
lometre bisiklet yoluyla Türkiye’de 
açık ara önde olan Konya’da bisiklet 
yollarında bakım ve boya çalışması 
gerçekleştiriyor. Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Konya’nın bisiklet şehri olmasının, 
sadece ulaşım alanında değil, sağlık, 
çevre ve sürdürülebilirlik alanların-
da da büyük önem taşıdığını belirtti. 

ALTERNATİF HİZMETLE BİSİKLET 
KULLANIMI ARTACAK  

Konya’nın 635 kilometre bisiklet 
yoluyla Türkiye’nin en uzun bisiklet 
yolu ağına sahip şehri olduğunu ve 
örnek projelerle bisiklet kullanımını 
özendirdiklerini anımsatan Başkan 
Altay, sürekli kullanılan bisiklet yol-

larında ihtiyaç oldukça bakım çalış-
ması gerçekleştirdiklerini ifade etti. 
Başkan Altay, konuyla ilgili şunları 
söyledi: “Bisiklet yolları yenilenen 
muhtelif güzergahlarda bakım ve 
boyama çalışmaları gerçekleştiriyo-

ruz. Büyükşehir Belediyesi olarak 
bisikletin şehirde ulaşım amacıyla 
kullanılması için ciddi bir çaba sarf 
ediyoruz. Bisiklet Master Planımız, 
bisiklet tramvayımız, belediye oto-
parklarında bisiklet alanlarımız, bi-

sikletli yaya köprülerimiz ve bisik-
let tamir aracı Bisbulans gibi örnek 
hizmetlerle bisikletin aktif kullanıl-
masını arzu ediyoruz. Bu hedef doğ-
rultusunda hep birlikte çalışarak, 
Konya’mızı daha yaşanabilir ve sağ-

lıklı bir şehir yapmayı amaçlıyoruz.”
TADİLAT VE BAKIM ÇALIŞMALARI 

DEVAM EDİYOR 
Büyükşehir Belediyesi’nin bisik-

let yollarında yaptığı çalışmalar kap-
samında beyaz şerit çizgisi, bisiklet 

figürü ve kavşak geçişleri için mavi 
çift kompenant bisiklet yolu zemin 
kaplama uygulamaları yapılıyor. Ça-
lışmalar vesilesiyle bisiklet yollarının 
yatay işaretlemelerindeki eksikler 
giderilerek hem bisiklet kullanıcı-
larının güvenliği artırılıyor hem de 
farkındalık oluşturuluyor. Büyükşe-
hir Belediyesi, son dönemde yapımı 
tamamlanan Necmettin Erbakan, 
Küçük Aymanas, Taş Camii Uzun-
harmanlar ve Alparslan Türkeş 
caddelerinde oluşturulan bisiklet 
yollarında ve tadilat çalışmalarının 
ardından bisiklet yolları yenilenen 
muhtelif güzergahlarda bakım ve 
boyama çalışmalarını da tamamladı.
n HABER MERKEZİ 

635 kilometre bisiklet yoluyla açık ara önde! 

Her şeyi ken-
dine mubah gören 
bir toplumda yaşı-
yoruz maalesef.

Yayalara kır-
mızı ışık yanıyor. 
Herkes geçiyor 
ben bekliyorum. 

Ben bekliyo-
rum, akın akın ge-
çiyor yayalar. Kimi 
koşarak kimi tele-
fona bakarak kimi şarkı, türkü 
söyleyerek geçiyor.

Ben kendimi saf gibi his-
sediyorum. Herkes geçiyor 
ben duruyorum. "Trafik ku-
rallarının acaba sadece sü-
rücü belgesi alıncaya kadar 
mı geçerli olduğunu zannedi-
yorlar?" diye düşünüyorum. 
Hemen yola atılıp trafik polis-
liği yapmak geçiyor içimden. 
Bağıra bağıra ışıkları gösterip 
“kırmızıda dur, yeşilde geç, 
sarı da hazır ol!” diye avazım 
çıktığı kadar bağırasım, kır-
mızıda geçenlerin kolundan, 
ensesinden tutup kırmızı ışığı 
göstererek yolun diğer tarafı-
na fırlatasım geliyor. Zira bu 
konudaki eğitimlerde bir zafi-
yet var. Böyle bir eğitim tarzı 
uygulamak geliyor içimden.

Kural ihlali yapan sürü-
cülerin, "sürücü belgeleri-
ni almaya hak kazandığını 
onaylayan sürücü kurslarına 
da yaptırım mı gelse acaba?' 
diye de düşünüyorum. Burada 
da büyük bir boşluk var gibi-
me geliyor.

Tam bunları düşünürken 
acı bir fren sesiyle irkildim. 
Dolmuş şoförü avazı çıktığı 
kadar bağırıyordu. 

"Kırmızı ışıkta geçiyorsun, 
üstelik de kordon boyu sefa-
sı yapıyorsun. Yürüsene be 
kızım!"

Genç kızımız geri dönüp 
el kol hareketleri yaparak 
dolmuş şoförüne bağırıyor. 
Dolmuş şoförü kızımıza bağı-
rıyor. Dolmuşun arkasındaki 
araçlar kornaya basıyor, onlar 
da bağırıyor 

Dolmuş şoförü süratle inip 
kızımıza bağırmaya devam 
ediyor.

Kıza şiddet uygulayacağını 
zanneden vatandaşlar şofö-
re bağırıyor, arkadaki araçlar 
önündeki araç sürücülerine 
bağırıyor.

Bir dolmuş şoförü daha 
iniyor... Refleksle mesleki ya-
kınlığı olan arkadaşına destek 
vermek üzere o da vatandaşa 
bağırıyor. Herkes birbirine ba-
ğırıyor. 

O anda, ben bağıramıyo-
rum ama herkes bağırıyor... 
Ben yeşil ışığın yanmasını 
bekliyorum saf saf...

Bu arada polis geliyor o da 
duran araçların sürücülerine 
bağırıyor. 

Herkes haklı ben haksı-
zım... Belki de kavga, karşıya 
geçmek için benim yeşil ışığı 
beklememden kaynaklıydı, bu 
da olabilir. Zira artık 65 yaşı-
ma kadar öğretilen her şeyin 
tersi makbul oluyor gibi.

“Karşıya geçmezden önce 
sola, sonara sağa, tekrar sola 
baktıktan sonra araç gelme-
diğine emin ol sonra hızlı 
adımlarla karşıya geç.” Bize 
öğretilen buydu. O zaman kar-

şıya geçmek daha 
zordu. Her yerde 
ışık yoktu. Şimdi 
ise sadece ışığı ta-
kip edeceksin, yeşil 
yanınca geçecek-
sin, kırmızı yanın-
ca geçmeyeceksin, 
hepsi bu kadar. 
Ama “yeşilde de 
kırmızıda da geçe-
rim ben arkadaş, 

boş boş yani saf saf niye du-
rayım karşı kıyıda. Yol boşsa 
geçerim beni kimse durdura-
maz!” diye öğretiliyor sanırım.

Mesele neydi? 
Mesele kırmızı ışıkta geçen 

vatandaşımızdı. 
Vatandaşlarımızın önemli 

bir bölümü, ışığa bakmıyor, 
araç geliyor mu diye bakıyor. 
Gelse de umurunda değil, gel-
mese de umurunda değil. Ye-
ter ki kendisi karşıya geçsin.

Yaya ise yaya haklarını 
savunuyor, yok sürücü ise 
sürücü haklarını savunuyor. 
Her durumda kendisini haklı 
görüyor. 

Kendi işi görülsün de geri-
si angarya...

Hakikaten eğitim denilen 
konu ne işe yarıyorsa ben 
bunu bir türlü öğrenemedim. 
“Bu iş bir ele alınıp, herkesin 
bu konularda başkalarının 
haklarına saygı duyması ge-
rektiğiyle ilgili bir proje geliş-
tirilip uygulanamaz mı acaba?" 
İşte böyle 'saçma sapan(!)' 
düşüncelere dalıyorum.

Hakikaten çağımızda konu 
başka yerlere gidiyor. İnsanlar 
ikinci sınıf, hayvanlar birinci 
sınıf muamelesi görecek ne-
redeyse...

Köpek eğitimine verilen 
eğitim, insan eğitimine çok 
görülüyor.

Sıklıkla trafik ışıklarına ri-
ayet eden köpek, ördek, kaz, 
görüntüleri gösteriliyor ek-
ranlarda, internette... Hayvan-
cağızlar kırmızda duruyorlar, 
yeşilde geçiyorlar. 

Biz hep devleti, devlet 
yetkililerini her konuda on-
ları suçlamakla geçiriyoruz 
ömrümüzü. Evet devletin ve 
onu yönetenlerin çok büyük 
sorumlulukları var. Ekono-
mik kararları almak devletin 
görevi... Kuralları koymak ve 
denetlemek devletin görevi... 
Sağlık, güvenlik ve daha bir-
çok alanda büyük sorumluluk-
ları var devletin.

Ya bizlerin hiç mi sorum-
lulukları yok. Düzenin sağlan-
masında, kurallara uymakta, 
çevreyi kirletmemek gibi gü-
rültü etmemek gibi konvoy 
oluşturmamak gibi silah at-
mamak gibi konvoylarla yol-
ları trafik akışına kapatmamak 
gibi yangın çıkarmamak gibi 
araçlarımızı nizami park et-
mek gibi pazarda çürük çarık 
mal satmamak gibi, v.s, v.s. 
Bunlar bizim sorumluluğumuz 
altında olan şeyler değil mi?

Kırmızı ışıkta niçin ge-
çiyorsun kardeşim? Neden 
başkalarının haklarına riayet 
etmiyorsun? 

Bu gidiş yani "hal ve gidiş" 
iyi değil. 

Neresinden bakarsak ba-
kalım iyi değil. 

Eğitim şart, Allah Kerim...

YEŞİLDE GEÇ AMA KIRMIZIDA DA GEÇ

haber@konyayenigun.com
TAYYAR YILDIRIM 

İbrahim Dıvarcı Dr. Mustafa Güçlü
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Yunak’ta çiftçiler düzenledik-
leri traktörlü eylemde, tarımsal 
sulama sorunu ve artan girdi ma-
liyetlerinin altında ezildikleriyle, 
ürettiği ürünleri yeterli fiyatta 
satamadıklarını dile getirerek, ik-
tidardan yaşadıkları sorunlarına 
çözüm bulmasını talep ettiler. Bu 
eyleme CHP Konya Milletvekili 
Barış Bektaş’ta katılarak destek 
verdi. Yunak ilçesindeki çiftçile-
rin traktörlü eylemine ilçeden ve 
çevre köylerden çok sayıda çiftçi 
katılırken, CHP Konya Milletvekili 
Barış Bektaş, Yunak İlçe Başkanı 
Ömer Faruk Çoban, ilçe yönetim 
kurulu üyeleri, Konya il yönetim 
kurulu üyeleri, Çeltik ve Selçuklu 
İlçe Başkalarıyla partililer katılarak 
destek verdi.  
‘ÇİFTÇİLERİMİZE DESTEK VERMEK 

ÜZERE YUNAK’A GELDİK’
 CHP Konya Milletvekili Barış 

Bektaş çiftçilere seslenerek, “He-
pimizi ziyadesiyle üzen ve adeta 
çiftçinin çığlıklarına yangınına 
isyanına eylemlerine yetişeme-
diğim tarım ve hayvancılığı ölme 
noktasına getiren uygulamalara 
bakalım. Bakın, kiraz ağaçlarını ke-
sen Hadim’li çiftçimiz, Ovakavaklı 
süt para etmediği için ineklerini 
kesime gönderen hayvancımız. 
Seydişehir'de 40 bin ton karpuzu 
tarlada alınmadan kalan çiftçile-
rimiz bunları hepsinin çığlıkları-
nı duyuyoruz. Şimdi de Yunak’a 
geldik. Bakın kimin ne ekeceğini 
neyi ekeceği ne zaman ekeceği ne 
miktarda ekeceği ve kime satacağı 
belli olmayan bir ülkede yaşıyoruz. 

Bu kadar rastgele bu kadar bu ka-
dar sıradan bir devlet aklı olamaz. 
Devlet planlama teşkilatını kapa-
tacaksınız Devlet Denetleme Ku-
rulu’nu kapatacaksınız ve tarlada 
münavebe uygulamayacaksınız. 
Çiftçi toprağını dinlendirmeyecek 
üretim maliyetlerini azami ölçüde 
olmayacaktır. Çünkü devlet yem 
ve gübre fabrikalarını özelleştir-
diğiniz için bunların fiyatları rekor 
seviyelere gelecek ve çiftçi ürete-
mez hale gelecek.” dedi. 

‘BÖLGEMİZİN SORUNLARINI 
DİLE GETİRDİK’

CHP Yunak İlçe Başkanı Ömer 
Faruk Çoban konuşmasında böl-
gemizin sorunlarını dile getirmek 
için düzenlediğimiz bu eylemin 
yapılmasını yetkililer istemediler 
diyerek, “Bölgemizin sorunlarını 
dile getirmek için burada toplan-
dık.  Sizlerin hakkını aramak için 
yaptığımız bu eylemi yetkililer dü-
zenlememizi istemediler. Burada 
herhangi bir sorun yok diyorlar. 
Halbuki sorun vardır.  İlçemizdeki 
dört yol kavşağında kazalar oluyor. 
Sinyalizasyon ve ışıklandırma so-
runu vardır. Ama eylemden önce 
burada sinyalizasyon ve ışıklandır-
ma kararı aldılar. Bu sizin ve halkın 
gücüdür. Tarımsal suluma da so-
runlar yaşamaya devam ediyoruz. 
Ürünlerimizi tarlada satamıyoruz. 
Tarlada kalıyor. Kaldı ki girdi mali-
yetlerinin yüksekliğinden dolayı da 
para kazanamıyoruz. Bizi tüccara 
esir ediyorlar. Bütün bu sorunlar 
CHP iktidarında sona erecektir.”
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Yunak’taki çiftçi eylemine
Milletvekili Bektaş’tan destek

İsrail’in Gazze’deki zulmüne 
ortak olmamak amacıyla Konya 
Sivil Toplum Kuruluşları (STK) 
Platformu, İsrail mallarına re-
yonlarında yer verdiği için Şefik 
Can Caddesi üzerinde bulunan 
Tarım Kredi Kooperatif Mar-
ket önünde 1 ay önce protesto 
açıklaması gerçekleştirdi. Bu 
eylemi düzenleyen Konya STK 
Platformu Başkanı Adem Ceylan 
ise, “Ortaklarının ve tüm Türk 
çiftçisinin her türlü ihtiyacını 
karşılamaya dönük mal ve hiz-
metleri zamanında, güvenilir, 
kaliteli, uygun şartlarda sağla-
mayı; ürünlerini pazarlamayı, 
Türk tarımını çevreye ve doğaya 
saygılı, sürdürülebilir en üret-
ken sektör yapmayı amaçlayan, 
çiftçilerimizin alın teri ile üret-
tikleri ürünleri, ülkemizin yerli 
ve milli markaları haline getirip 
tüketici ile buluşturmak mis-
yonuyla kurulmuş Tarım Kredi 
Kooperatifleri’nin reyonlarında, 

soykırımcı zalim İsrail malları-
nın satılması, başta Türk çiftçi-
sinin alın terine ihanet olduğu 
gibi, Gazzeli kardeşlerimizin 
haklı davasına da bir ihanet-
tir” açıklamasında bulunmuştu. 
Ancak bütün çağrılara ve yerli 

market zinciri olmasına rağmen 
Tarım Kredi Kooperatif Market 
zinciri boykot ürünlerini satma-
ya devam ediyor. 

EYLEM YAPILINCA BOYKOT 
ÜRÜNLER GÖRÜNMEZ OLUYOR! 
Tarım Kredi Kooperatifi’nin 

yerli market zinciri olmasına 
rağmen hâlâ daha İsrail’in ürün-
lerine reyonlarında yer vermesi 
kamuoyunun tepkisini çekiyor. 
Gazze’de binlerce masum sivi-
lin hayatını kaybetmesine karşı 
Tarım Kredi Kooperatifi’nin boy-
kot ürünlerini satmakta ısrarcı 
oluşu vicdanlı vatandaşları ra-
hatsız ediyor. 1 ay önce konuy-
la ilgili açıklamalarda bulunan 
Konya STK Platformu Başkanı 
Adem Ceylan, Tarım Kredi Ko-
operatif Market zincirlerinde 
eylemlerine devam edecekleri-
ni belirtmişti. Hatta Konya STK 
Platformu’nun eylem yapacağı 
sırada Tarım Kredi Kooperatif 
Market’inin içerisinde o an boy-
kot ürün olmaması da dikkatleri 
çekmişti. Kamuoyu; Tarım Kre-
di Kooperatif Market zincirinin 
sadece eylemler olduğu zaman 
değil her an boykot ürünlerinin 
raflarında olmaması gerektiğini 
düşünüyor. n TUBA KAYA

İsrail’in ürünlerine yer verdiği gerekçesiyle Tarım Kredi Kooperatif Market zincirine Konya STK Platformu 
tarafından tepki gösterilmişti. Olayın üzerinden 1 ay geçmesine rağmen sonucun değişmemesi dikkat çekti

Tepki gösterilmişti,
durum değişmedi!

Büyükşehir Belediyesi, 
‘TÜBİTAK 4004 Doğa Eğitimi 
ve Bilim Okulları Destekleme 
Programı’ kapsamında öğret-
men adayı lisans ve yüksek 
lisans öğrencilerine ‘Yeni Ne-
sil Öğretmenler ile İnteraktif 
Astronomi ve Uzay Bilimleri 
Öğrenimi’ başlığında eğitim 
veriyor. Konya Bilim Merke-
zi’ndeki eğitimlere Türkiye ge-
nelinden Sınıf Öğretmenliği, 
Sosyal Bilgiler Öğretmenliği 
ve Fen Bilimleri Öğretmenliği 
programlarına kayıtlı lisans ve 
lisansüstü 60 öğrenci katılım 
sağlıyor. Katılımcılar, 6 gün bo-
yunca astronomi ve uzay bilim-
leri alanında 24 farklı bilimsel 
çalışma gerçekleştirecek. ‘Yeni 
Nesil Öğretmenler ile İnterak-
tif Astronomi ve Uzay Bilimleri 
Öğrenimi’ projesi ile öğretmen 
adaylarının astronomi ve uzay 
bilimleri konularında bilgi ve 
becerilerinin geliştirilmesi 

amaçlanıyor. Proje kapsamında 
31 Ağustos’a kadar katılımcı-
lara; kısa ve uzun süreli etkin-
likler, sergi düzenekleri, eğitim 
materyallerinin tanıtımı, yarış-
malar, gökyüzü gözlemleri ve 
söyleşiler eşliğinde bir program 
sunulacak.

KATILIMCILARDAN BAŞKAN 
ALTAY’A TEŞEKKÜR

Projede yer alan katılımcılar 
da kendilerini geliştirebilme ve 

öğrencilerine daha faydalı eği-
tim verebilme adına programın 
çok kıymetli olduğunu belirte-
rek, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’a 
ve emeği geçenlere teşekkür 
etti. Eğitimlerin kendileri için 
çok verimli ilerlediğini ifade 
eden katılımcılar, benzer etkin-
liklerin devam etmesi temenni-
sinde bulundu.
n HABER MERKEZİ

Türk Eğitim-Sen Konya 1 
Nolu Şube Başkanı Ali Köç’ün 
annesi Şerife Köç vefat etti. 
Merhume Şerife Köç Yukarı 
Çiğil’de toprağa verildi. Ka-
mu-Sen Konfederasyonu ça-
tısı altında sendikal faaliyeti-
ni sürdüren Türk Eğitim-Sen 
Konya 1 Nolu Şubenin Başkanı 
Ali Köç’ün annesi şerife Köç 
Hakk’ın rahmetine ulaştı. Mer-
hume Şerife Köç’ün cenazesi 
Çarşamba günü Ilgın-Yukarı 
Çiğil Merkez camiinde kılınan 
namazın ardından toprağa def-
nedildi. Merhume Şerife Köç, 
bir erkek, 2 kız olmak üzere 3 
çocuk annesiydi. Konya Yeni-
gün Gazetesi olarak Merhume 

Şerife Köç’e Allahtan rahmet, 
Başkan Ali Köç ve ailesine baş-

sağlığı diliyoruz.
 n TÜLİN ŞEKER

Başkan Ali Köç ve ailesinin acı günü Büyükşehir’den yeni nesil proje! 

Hakk’a yürümüştür. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, ailesi ve yakınlarına

Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Türk Eğitim-Sen Konya 1 Nolu Şube Başkanı 

Ali KÖÇ’ün annesi Şerife KÖÇ
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;
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2020 TOKYO OLİMPİYATLARI (15)
Gazeteci-Yazar Ömer Altay, olimpi-

yat tarihini kaleme almaya devam edi-
yor. Yerküremizi sarsan korona salgını 
nedeniyle ancak 2021’de düzenlenebilen 
XXXII. Yaz Olimpiyat Oyunları, mas-
ke-mesafe koşullarında sessiz olimpiyat 
(!) olarak tarihe geçti. Ev sahibi şehir 
:Tokyo, Japonya, Slogan: Discover To-
morrow (Yarını Keşfet!), Açılış töreni: 23 
Temmuz 2021, Kapanış töreni: 8 Ağus-
tos 2021: Stadyum: Ulusal Olimpiyat 
Stadyumu.

TOKYO OLİMPİYATLARI
 MADALYA KLASMANI

Küresel korona salgını nedeniyle 
yaklaşık bir yıl rötarlı sahnelenebilen 
2020 Tokyo Olimpiyat Oyunları’nda 39’u 
altın, toplam 113 madalya ile ABD yarışı 
önde göğüslerken, ev sahibi Japonlar 
da 27’si altın toplam 58 madalya ile 
gövde gösterisi yaptı. İşte 2020 Tokyo 
Olimpiyatları’nın madalya klasmanı; 1- 
Amerika Birleşik Devletleri (USA) (39, 
41, 33, 113), 2- Çin (CHN) (38, 32, 18, 
88), 3- Japonya (JPN) (27, 14, 17, 58), 
4- Büyük Britanya (GBR) (22, 21, 22, 
65), 5 (ROC) (20, 28, 23, 71) 6- Avust-
ralya (AUS) (17, 7, 22, 46), 7- Hollanda 
(NED) (10, 12, 14, 36), 8- Fransa (FRA) 
(10, 12, 11, 33), 9- Almanya (GER) (10, 
11, 16, 37), 10- İtalya (ITA) (10, 10, 20, 
40), 11-93 Diğer ülkeler (137, 150, 206, 
493), Toplam (93 takım) (340, 338, 402, 

1080).
***   ***   ***
HOCACİHAN!.. HOÇÇAĞAN...
ÇİNLİ QUAN HONGCHAN!.. 

Kümülatif 19 Dünya Kupası ve Olim-
piyat’a gidip yerinde izleyen Konya’nın 
evrensel spor seyyahı, spor tarihçi ve 
yazarı Ömer Altay’ın, Tokyo 2020 Olim-
piyatları’na ilişkin çok renkli bir hatırasını 
paylaşımı; 

“2020’de yerküremizi tutsak alan 
korona salgını nedeniyle, rötara uğrayıp 
2021’de sahnelenebilen Tokyo 2020 
Olimpiyatları’nda biz en çok büyüleyen 
Çinli tramplen atlayıcı kızlar oldu. Tokyo 
Aquqatics’de sporcular ve bir avuç takip-
çi de maske ve mesafeye dikkat ediyor, 
karantinalı günler yaşıyorduk. Rio 2016 
Olimpiyatları’nda da başarılarını takdir 
ettiğimiz Çinli yarışmacılara odaklanmış-

tık. Kadınlar 10 metre kule atlama yarış-
masının finallerinde 10 sporcu madalya 
mücadelesine girişti. Çinli 2 kız sporcu, 
parende, burgulu dönüşleri ile suya ku-
sursuz konuyordu. Büyülenmiştim!. 6. 
ve son atlayışlara girilirken ilk iki kesinleş-
ti. 14 yaşındaki Çinli kız tramplenci Quan 
kusursuz atlayışlar yapıyor, 8 hakemden 
de 10’ar tam puan topluyordu. Harika kızı 
sadece hafızama resmetmekle kalmayıp, 
ismini belleğime de kazımak istedim o 
an: Quan Hongchan... Birden aklıma, 
Akyokuş istikametindeki bizim 1970’ler-
deki kayısı ve üzüm bağlarıyla meşhur 
Konya merkez köyümüz Hocacihan 
gelmez mi!.. Kentsel dönüşümle şimdi 
betonlaşan Takkeli dağ istikametindeki 
mahallemiz Hocacihan... ‘Hocacihan... 
Hoççağan... Hongchan!.. Yaşasın kod-
ladım... Artık unutmam...’ O gün olimpik 

havuzda harika kız Çinli Hongchan 466.2 
ile altın madalyayı kazanırken, diğer Çinli 
Chen Yuxi 425.4 ile gümüş ve 29 yaşın-
daki Avustralyalı Melissa Wu ise 371.4’le 
bronz madalyayı boyunlarına geçirdiler. 
Aklıma bu renkli hatıra gelir de, ‘Ah bir 
gün, bizim Hocacihan’dan da olimpik 
sporcular çıkar mı?’ diye sorarım ken-
dime, boğazım düğümlenir!..’ (Ömer 
Ataspor Altay, Ağustos 2021).”
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Tokyo’da bir yıl rötarlı sahnelenebilen 
XXXII. Yaz Olimpiyat Oyunları’nda Tür-
kiye kazandığı madalya sayısı ve okçu-
lukta Mete Gazoz, kadınlar boksta da 
Busenaz Sürmeneli’nin altın madalyaları 
ile dikkatleri çekti. 2020 Tokyo Yaz Oyun-
ları, toplam madalya sayısı ölçümüyle 
13 madalyayla Türkiye'nin en artış kay-
dettiği olimpiyat oldu. Okçulukta Mete 
Gazoz, kadınlar boksta Busenaz Sürme-
neli şampiyonluklara uzanırken, karatede 
Eray Şamdan, boksta Buse Naz Çakıroğ-
lu gümüş, tekvandoda Hakan Reçber, 
Hatice Kübra İlgün, grekoromen güreşte 
Rıza Kayaalp, güreşte Yasemin Adar, 
cimnastikte Ferhat Arıcan ve serbest gü-
reşte Taha Akgül, karatede Ali Sofuoğlu, 
Merve Çoban ve Uğur Aktaş’la bronz 
madalyaların sahibi oldu.

Sevgimiz Yeşil Beyaz!
TÜMOSAN Konyaspor Konya Store’dan Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi Ferdi Kabakcı, çeşitli indirimlerle taraftarlarla 

buluşmayı sürdüreceklerini ifade ederek, “Yeşil Beyaz sevgimizi her yere yaymak için elimizden geleni yapacağız” dedi
Kurulduğu günden bugüne Ye-

şil Beyazlı taraftarlara kaliteli ürünle-
ri uygun fiyattan sunan Konyaspor 
Yatırım Anonim Şirketi, Konya Store 
markası adı hizmet vermeye devam 
ediyor. 2024- 2025 sezonu öncesinde 
logosunu yenileyen Konya Store yeni 
sezonda güçlü yapılanması ve ürün 
çeşitliliği ile taraftarı ile buluşmayı sür-
dürüyor.   TÜMOSAN Konyaspor Kon-
ya Store’dan Sorumlu Yönetim Kurulu 
Üyesi Ferdi Kabakcı, Konya Store’da 
yürüttükleri çalışmalar hakkında Konya 
Yenigün Gazetesi’ne özel açıklamalar-
da bulundu. Bugüne kadar 2 bin 500 
forma satışı gerçekleştiğini ifade eden 
Kabakcı, 15 bin forma satmayı hedef-
lediklerini ifade etti. 

‘2 BİN 500 FORMA SATIŞI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ’ 

Yeni sezon forma satışları hakkın-
da bilgi veren TÜMOSAN Konyaspor 
Konya Store’dan Sorumlu Yönetim 
Kurulu Üyesi Ferdi Kabakcı, 25 günde 
2 bin 500 forma satışı gerçekleştiğini 
ifade ederek konuşmasını şöyle sür-
dürdü, “2024-2025 Futbol Sezonu 
forma satışları sürüyor. Konya Store 
mağazalarında ve online olarak satışa 
sunulan "Retro Çubuklu", "Rapıdo Sel-

çuklu", "Siyah Polo" model formalar 
1.449,95 TL'den satılıyor. Formala-
rımızın beden eksikliğini de bir hafta 
içerisinde tamamlayacağız. Yeni sezon 
formalarımızdan şu ana kadar yaklaşık 
25 günde 2 Bin 500 adet forma satışı 
gerçekleştirildi. Forma satışlarımızın en 
az 15 bin olmasını hedefliyoruz. Forma 
fiyatlarında Süper Lig takımları arasın-
da forma fiyatları olarak 15.ci sıradayız. 
Forma fiyatlarımız çok yüksek değil. 
Taraftarlarımız fiyatların yüksekliği se-
bebi ile tepki gösteriyor ama taraftarın 
da kulübe vereceği en büyük destek 
forma alımı ile oluyor.  Fiyatlarımızın da 
uygun olduğunu düşünüyoruz. “ 

‘KIŞLIK ÜRÜNLERİMİZ İLE İLGİLİ 
ÇALIŞMALARIMIZA BAŞLADIK’
Yeni sezonda Konya Store ‘de yü-

rütülecek çalışmalar hakkında da bilgi 
veren Kabakcı, “Konya Store yenilen 
logosu ile yeni sezonda taraftarları-
mızla buluşacağız. 2024- 2025 Eğitim 
Öğretim yılı öncesinde çantalarımız 
Ağustos sonu itibariyle mağazaları-
mızda olacak. Özellikle taraftarımızdan 
gelen istekler üzerine minik taraftarla-
rımız için özel olarak forma, zıbın ve 
oyuncaklar kısa sürede raflardaki yeri-
ni alacak.  Kışlık ürünler ile yeni sezon 
ürünleri için de ciddi bir çalışma yü-
rütüyoruz. Ürünlerimizin seçilmesi ve 
tedarik edilmesi 45 gün ile iki ay süre 
alabiliyor. Bu zamanda bizleri yoruyor. 
Konya Store olarak sistemi oturtmaya 
çalışıyoruz. İnşallah en kısa zamanda 
Konya Store’da sistemli şekilde çalış-
malarımıza sürdüreceğiz.” 

‘MAÇ ÖNÜ İNDİRİMLERİMİZ İLE 
TARAFTARLARIMIZ İLE BULUŞMAYI 

SÜRDÜRECEĞİZ’
Galatasaray maçında olduğu gibi 

iç saha maçları öncesinde Konya Sto-
re’de maç önü indirimlerle taraftarla 
buluşmaya devam edeceklerini ifade 
eden Kabakcı, “Kampanyalarımızı ve 
indirimlerimizi takip eden bir taraftar 
kitlemiz var. Taraftarımız bizlere ciddi 
bir destek veriyorlar. Bizler de tarafta-
rımıza yaptığımız indirimleri bir güne 
sığdırmak yerine dört güne yayarak in-
dirimler gerçekleştireceğiz. Maç günü 
Store’de yoğunluğun önüne geçmiş 
olacağız. Belli başlı ürünlerde sürekli 
olarak indirime gidiyoruz. Taraftarımı-
za elimizden geldiğince destek olmaya 
çalışıyoruz. Taraftarlarımız her zaman 

bizlerin yanında.”
‘ÇOÇUKLARIMIZA BİR ÖMÜR 
UNUTULMAYACAK ANLAR 

YAŞATIYORUZ’
Seremoniye çıkmak isteyen çocuk-

larının talebine karşı bir kampanya baş-
lattıklarını ifade eden Kabakcı, “Şehrin 
çocukları Konyaspor formasıyla saha-
ya çıkarak, bir ömür unutulmayacak 
anlar yaşıyor. Çocuklarımız takımımızla 
seremoniye çıkarak futbolcularımızın 
heyecanına ve enerjisine birebir tanık 
oluyor. Bu konu ile ilgili de bir rakam 
belirledik.  Sezon sonuna kadar bu 
çalışmamız da devam edecek. Kon-
yaspor sevgisini 7’den 70’e aşılamak 
için elimizden geleni yapıyoruz.”

‘ŞEHRİN DÖRT BİR TARAFINI 
KONYASPOR AŞKIYLA 

BAYRAKLARLA DONATACAĞIZ’
Konya Store olarak bayrak asma 

kampanyası başlattıklarını belirten Ka-
bakcı, konuşmasını şöyle sürdürdü, 
“Caddelerimizi Konyaspor bayrakları 
ile donatmak adına kampanya başlat-
tık. Yeşil Beyaz sevgimizi her yere yay-
mak için elimizden geleni yapacağız.  
Bu kampanyamıza şimdiye kadar 100 
firmamız destek oldu. Kampanyamız 
yeni başladı. Önümüzdeki günlerde 

sayı hakkında taraftarımızı bilgilendir-
meye devam edeceğiz.”

KABAKCI’DAN KONYASPOR 
TARAFTARINA MESAJ

Son olarak Yeşil Beyazlı taraftar-
lara seslenen Kabakcı sözlerini şöyle 
sürdürdü, “Burada bir öz eleştiri ya-
palım. Taraftarlarımız Konya Store için 
elinden geleni yapıyor.  Biz Store olarak 
taraftarımıza yetemiyoruz. Eksiklerimiz 
ve geç kaldıklarımız var. Taraftarımız 
bu konuda yerden göye kadar haklı. 
Bizler şimdi daha dikkatli ve önceden 
gitmeye gayret ediyoruz. Kısa süre 
içerisinde Konya Store eleştirilmez, 
herkesin memnun kaldığı fiyat politi-
kası ile çeşitliliği ile memnun kaldığı 
bir yere getireceğiz. Burada en önemli 
faktör de ürün kalitesi. Taraftarımız 
bunlara emek veriyor, para veriyor. Bu 
ürünlerin de kaliteli olması lazım. Bu 
konuda da bizler elimizden geleni ya-
pacağız. Galatasaray maçında olduğu 
gibi Bellona Kayserispor maçında da 
etkinlikler gerçekleştireceğiz. Tüm ta-
raftarımızı store davet ediyoruz. Bizler 
tarafımızın önce Konya Store ardından 
da tribünde takımımızı desteklemesini 
istiyoruz.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ferdi Kabakcı



Camia ise yeni transferlerden çok 
şey bekliyor.  Böylece takıma 2 orta saha 
ve 1 forvet daha kazandırıldı. Yapalı İnşa-
at 1922 Konyaspor ise, transferleri resmi 
hesabından duyurdu. Açıklamada şu ifa-
delere yer verildi, 

ENES EROL
Yapalı İnşaat 1922 Konyaspor’u-

muz, merkez orta saha oyuncusu Enes 
Erol ile kiralık sözleşme imzaladı. 

Adana Demirspor altyapısında ye-
tişen Erol, Yozgat Bld. Bozok Spor ve 
Adana Demirspor formasını terletti. An-
laşmanın her iki taraf için de hayırlı olma-
sını temenni ederiz”

UĞUR AHMET
Yapalı İnşaat 1922 Konyaspor’u-

muz, santrafor Uğur Ahmet Özder 
ile sözleşme imzaladı. Antalyaspor 
altyapısınsa yetişen Özder, Finlandiya 
Süper Lig ekibi PS Kemi ve Sarayönü 
Belediye forması giydi. Anlaşmanın 
her iki taraf için de hayırlı olmasını te-
menni ederiz.

ZEKİ KAAN
1922 Konyaspor’umuz, genç orta 

saha oyuncusu Zeki Kaan Satıoğlu ile 
sözleşme imzaladı. Ankara Keçiören 
altyapısında yetişen Satıoğlu, Kepez 
Belediye ve Tavşanlı Linyit formasını 
terletti. 

Anlaşmanın her iki taraf için de ha-
yırlı olmasını temenni ederiz.
n SAMET AKTAŞ
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Selçuklu’da altyapı 
seçmeleri yapıldı

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, sosyal med-
ya hesabı X'ten  yaptığı açıklamada Selçuklu Yaz Spor Okulları 
Futbol branşında  eğitim gören sporcuları amatör spor kulüple-
rine  kazandırmaya devam ettiklerini ifade etti. Pekyatırmacı, 
“ Selçuklu Yaz Spor Okulları Futbol branşımızda eğitim gören 
sporcularımızı amatör spor kulüplerimize kazandırmaya devam 
ediyoruz.  Her yıl düzenlediğimiz ve geleneksel hale gelen seç-
melerde bu yıl 270 sporcumuz yer alırken çeşitli yaş grupların-
dan 200 sporcumuzu amatör futbol kulüplerimize kazandırdık.  
Sporun Merkezi Selçuklu’da spora ilk adımını atan ve kendini 
geliştiren tüm sporcularımızı tebrik ediyorum. “
 n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

SPOR-2

Pekyatırmacı’ya forma hediye edildi
Yapalı İnşaat 1922 Konyaspor, yönetimi 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı’yı ziyaret etti. Kulüpten yapılan açık-
lamada ise şu ifadelere yer verildi, “Kulüp 

Başkanımız Muhammet Mustafa Kariman, 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz Fikret Serkan 
Yapalı, Hüseyin Ukdem, Mustafa Yasin Ça-
lışkan, Mustafa Uysal ve Osman Doğan ile 

birlikte Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı’yı ziyaret ederek Konyaspor 
forması hediye etti” 
n SPOR SERVİSİ

Kartal’dan imza şov!
1922 Konyaspor’da transfer çalışmaları devam ediyor. Yeni sezonda daha iddialı olmak isteyen yeşil beyazlılar, bu doğ-
rultuda transferlerini sürdürüyor. Yavru kartallar, Enes Erol, Uğur Ahmet Özder, Zeki Kaan Satıoğlu ile sözleşme imzaladı

Konyaspor, mutlaka stoper alacak!
Konyaspor Calusic'in sakatlı-

ğının ardından stoper bölgesine 
mutlak bir oyuncu kazandırmayı 
planlıyor. Daha önce Konyaspor, 
forması giyen Hadebe, yeşil be-
yazlıların gündeme gelmiş, lakin 

anlaşma sağlanamamıştı. Hade-
be MLS ekiplerinden Cincinnati 
ile 1.5 + 1 yıllık sözleşme imza-
ladı. Konyaspor, bu gelişmenin 
ardından ise stoper arayışlarına 
devam ediyor. Transfer sezonun 

bitimine az bir süre kala yeşil 
beyazlılar, yurt dışında temas-
larını sürdürüyor. Konyaspor, 
yönetimi adını sır gibi sakladığı 
yeni stoperini bu hafta içinde 
açıklaması bekleniyor. Yeni sto-

per ise mutlak yabancı olacak.
SAMBOU DURUMU NETLEŞİYOR

Yeşil Beyazlılarda diğer bir 
konu ise, büyük umutlarla trans-
fer edilen Sambou. Takıma Umut 
Nayir, Melih Bostan'ın transfer 

edilmesi yeni rotasyona neden 
oldu. Bu doğrultuda Konyaspor, 
daha önce Sokol ile yollarını 
ayırmıştı. Yaşanan bu gelişme-
lerin ardından Konyaspor'da 
Sambou ile de yolların ayrılması 

bekleniyor. Konyaspor, Sam-
bou'yu göndererek, stoper açı-
sından takıma kontejan açmayı 
planlıyor. Sürecin ise en kısa 
zamanda netleşmesi bekleniyor.
n SAMET AKTAŞ

Öte yandan 1922 Konyaspor, Teknik Direktör İsmail Aksu, 
yönetiminde çalışmalarına devam ediyor

Hadebe Sambou

 ENES EROL

 UĞUR AHMET ZEKİ KAAN



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 3 2 1 0 8 2 6 7
2.İKAS EYÜPSPOR 3 2 1 0 6 2 4 7
3.BEŞİKTAŞ 2 2 0 0 6 2 4 6
4.GALATASARAY 2 2 0 0 4 2 2 6
5.BAŞAKŞEHİR 2 1 1 0 5 3 2 4
6.SİVASSPOR 3 1 1 1 2 2 0 4
7.ANTALYASPOR 3 1 1 1 5 6 -1 4
8.ÇAYKUR RİZESPOR 3 1 1 1 3 7 -4 4
9.GÖZTEPE 3 0 3 0 3 3 0 3
10.GAZİANTEP 2 1 0 1 1 1 0 3
11.SAMSUNSPOR 2 1 0 1 1 2 -1 3
12.KONYASPOR 3 1 0 2 5 7 -2 3
13.BODRUM FK 3 1 0 2 4 6 -2 3
14.KASIMPAŞA 3 0 2 1 5 6 -1 2
15.ALANYASPOR 3 0 2 1 4 6 -2 2
16.TRABZONSPOR 1 0 1 0 0 0 0 1
17.HATAYSPOR 3 0 1 2 4 6 -2 1
18.ADANA DEMİRSPOR 3 0 1 2 3 5 -2 1
19.KAYSERİSPOR 1 0 0 1 1 2 -1 0

SÜPER LİG  2024-2025
PUAN DURUMU

RRPPSS

Amatör futbol dünyasından Remzi Ay’a ziyaret
Amatör spor kulüplerinden 

Huğluspor’un göreve yeni seçi-
len yönetimi Konya Amatör Spor 
Kulüpleri Federasyonu’nu ziyaret 
etti. Huğluspor Kulübü Başkanı 
Mustafa Karagedik ve yönetim 

kurulu üyelerinin katıldığı ziya-
rette Federasyon Başkanı Rem-
zi Ay ile yönetim kurulu üyeleri 
hazır bulundu. Bu sezon futbol 
kategorisinde Süper Grupta mü-
cadele edecek Huğluspor heye-

ti; çalışmaları ve yapımı devam 
eden saha ile ilgili bilgi verdi. 

TEŞEKKÜR EDİLDİ
Karatay Belediyespor’un yeni 

yönetimi Konya Amatör Spor Ku-
lüpleri Federasyonu’nu ziyaret 

etti.  Karatay Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Osman Ciğer, Kara-
tay Belediyespor Kulübü Başkanı 
Muhittin Şener ile yönetim kuru-
lu üyelerinin katıldığı ziyarette 
Federasyon Başkanı Remzi Ay 

ile yönetim kurulu üyeleri hazır 
bulundu. Federasyondan yapı-
lan açıklamada şu ifadelere yer 
verildi, “Sportif anlamda yetiş-
tiricilik ve başarının yanı sıra 
gençlerin spora en ihtiyaç duydu-

ğu bölge olan Karatay ilçemizde 
spora yaptığı yatırımlarla takdir 
toplayan Karatay Belediyemize, 
Karatay gençliği ve sporu adına 
teşekkür ederiz” denildi
n SPOR SERVİSİ

Kombine çılgınlığı!
Konyaspor kombine satışlarında rekora koşuyor. 2024-2025 sezonu için çıkardığı kombineleri en uygun fiyattan satışa 
sunan yeşil beyazlıların şu ana kadar 23 bin civarı rakama ulaştığı belirtildi. Rakamın ise daha da artması bekleniyor

Anadolu Kartalı TÜMOSAN 
Konyaspor Süper Lig’in 4. hafta-
sında MEDAŞ Büyükşehir Beledi-
ye Stadyumu’nda Bellona Kayse-
rispor’u konuk edecek. Bu sezon 
Teknik Direktör Ali Çamdalı, yöneti-
minde üst sıraları hedefleyen Kon-
yaspor, bu maçtan mutlak 3 puan 
alarak son 2 haftayı telafi etmek 
istiyor. Yeşil beyazlıların yine en 
büyük destekçisi ise taraftarlar ola-
cak. Konyaspor’a gönül veren bin-
lerce taraftarın MEDAŞ Büyükşehir 
Belediye Stadyumu’nu doldurması 
bekleniyor. Yeşil beyazlılar Süper 
Lig’te 

RAKAMIN ARTMASI 
BEKLENİYOR

Kombine satışlarında ise bu 
sezon beklentilerin üstünde bir 
rakama ulaşan Konyaspor, daha 

çok satış yaparak gelir kaynağı 
oluşturmak istiyor. Konyaspor’da 
kombine süreci ilk olarak beklen-

tilerin altında kalmış, ardından 
ise patlama yapmıştı. Konyaspor, 
yetkililerinden öğrenilen bilgiye 

göre satışların arttığı görüldü. Ye-
şil beyazlıların şu ana kadar 23 bin 
civarında kombine satarak, kulüp 
rekoru kırdığı ifade edildi. Bu ra-
kam geçtiğimiz günlerde 22 bin 
bandında idi. Kayserispor, maçına 
kadar 23 bin rakamının geçilmesi 
bekleniyor. 

ÇALIŞMALAR 
SÜRÜYOR

Öte yandan Konyaspor, ha-
zırlıklarını Koyuncu Grup Kayacık 
Tesisleri’nde sürdürmeye devam 
ediyor. Kayserispor maçını mut-
lak kazanmak isteyen Konyaspor, 
özellikle taktik antrenmanlara yer 
veriyor. Antrenmanda oyuncuların 
hırslı olduğu dikkatlerden kaçmaz-
ken, günde çift idman gerçekleşti-
riliyor. 
n SAMET AKTAŞ

Pedrinho Melih

Yılmaz: Konyaspor ciddi bir takım
Bellona Kayserispor, Trend-

yol Süper Lig'in 4. haftasında 31 
Ağustos Cumartesi günü deplas-
manda TÜMOSAN Konyaspor 
ile yapacağı maçın hazırlıklarını 
sürdürdü. Kayserispor Recep 
Mamur Tesisleri'nde teknik di-
rektör Burak Yılmaz yönetimin-
de gerçekleştirilen antrenman, 
ısınma hareketleriyle başladı. 
Antrenmanda gazetecilere açık-
lamalarda bulunan Yılmaz, her 
biri değerli olan oyuncularıyla 
gurur duyduğunu bildirdi. Kon-
yaspor maçı için başlattıkları ha-
zırlıkların tüm hızıyla sürdüğünü 
belirten Yılmaz, "Konyaspor ciddi 
ve diri bir takım. 3 maçtır ken-
dilerini izledim. Tabi ki de belli 

zaafları var. Bizim de olduğumuz 
gibi ama ben Konyaspor karşı-
sında oyuncularıma çok inanıyor 
ve güveniyorum. Ben çok iyi bir 
yolda olduğumuzu düşünüyorum. 
Burada çok güzel bir hava ve or-

tam var. İnşallah galibiyetlerle 
birlikte daha iyi olacağız." diye 
konuştu.

ÇABA SARF EDİYORUZ
Yılmaz, Kayserispor'u çok iyi 

yerlere getirmek için çaba sarf et-

tiklerini söyleyerek, şunları kay-
detti: "Burada bir kaos varmış, bir 
problem varmış hissi oluşturma-
manızı rica ediyorum sizlerden. 
Çünkü hepimiz aynı gemideyiz. 
Kayserispor'u, bu şehri, bu takı-
mı ve bu camiayı çok iyi yerlere 
getirmek için hepimiz aynı ge-
mideyiz. Benimle, başkanımla 
ya da yönetimimizle alakalı bir 
olumsuzluk yok. Ben hizmet et-
mek, Kayserispor'u layık olduğu 
yerlere getirmek için buradayım. 
Allah izin verirse de bunu hem 
ekibimle hem de oyuncularımla 
başaracağımızı düşünüyorum." 
Antrenman, kuvvet ve koordinas-
yon çalışmalarıyla sona erdi.
n AA

Burak Yılmaz


